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Virvik Golf ry:n lähestyvä 40-vuotisjuhlavuosi ja siihen val-
mistautuminen nostettiin esille seuran hallituksen keskuudessa 
jo pelikauden 2019 alkaessa. Aikaa varsinaiseen juhlavuoteen 
vielä oli, mutta tapahtumien suunnittelulle ja toteutukselle 
haluttiin varata riittävästi aikaa, jotta lopputuloksena olisi 
kaikkien virvikiläisten yhteinen juhlakausi, jota voitaisiin 
muistella pidempäänkin.

Juhlavuosiin on perinteiseen tapaan kuulunut katsella ajas-
sa taaksepäin, ja koota tietoja ja tilastoja kuluneilta vuosilta. 
Ensimmäisen kerran Virvik Golf ry:stä julkaistiin ns. historiikki 
vuonna 1991 seuran täyttäessä 10 vuotta. Toinen julkaistiin 
kymmenen vuotta myöhemmin seuran juhliessa 20-vuotista 
taivaltaan vuonna 2001. Virvik Golf ry:n 30-vuotisjuhlavuonna 
2011 päädyttiin tavanomaisen historiikin sijasta julkaisemaan 
juhlakirja, jonka tuotto päätettiin kokonaisuudessaan käyttää 
seuran nuorisotyön hyväksi. Näin syntyi Kyllikki Kailarin kir-
joittamana mielenkiintoinen juhlakirja

”Virvik – Herraskartanosta golfkentäksi”, joka samalla on 
erinomainen kertomus Virvikin historiallisista vaiheista ennen 
meille kaikille tuttua golfkenttää.

Saimme Virvik Golf ry:n hallitukselta keväällä 2019 toi-
meksiannon ryhtyä valmistelemaan ”40-vuotishistoriikkiä”. 
Sen suuntaviivat syntyivät hyvinkin nopeasti.

Tällä kertaa pääosassa eivät tulisikaan olemaan vuosiluvut, 
nimiluettelot ja tilastot, ja siksi ei enää puhuttukaan historiikistä 
vaan juhlajulkaisusta, jonka sisältö koostuisi virviläisten omista 
tarinoista. Jokainen meistä on vuosien varrella varmasti kuullut, 
Virvikin terassilla, klubilla tai muissa yhteisissä kohtaamisissa, 
lukuisia mukavia ja mielenkiintoisia tarinoita hienoista – tai 
vähemmän hienoista – saavutuksista tai kommelluksista pe-
likierroksilla tai kilpailuissa. Yhteistä näille kaikille tarinoille 
on yleensä se, että lähes poikkeuksetta ne päättyvät iloiseen 
naurunremakkaan ja samalla saavat kaikki hyvälle tuulelle!

Tuumasta siis toimeen! Lähestyimme kaikkia Virvik Golfin 
jäseniä kahdella kirjeellä loppukesällä ja syksyllä 2019, ja pyy-
simme heitä ”muistelemaan menneitä” ja kertomaan meille 
oman tarinansa, tai vaikka useammankin. Miltei paluupostissa 
saimme ensimmäiset tarinat. Sitten tuli hiljaisempaa. Tarinoita 
kyllä monellakin oli, mutta niiden ”paperille” saaminen tuntui 
olevan hieman hankalaa. Pienten rohkaisujen jälkeen tarina-
hanat kuitenkin alkoivat aueta! Kaikki tarinat julkaistaan siinä 
muodossa ja sen sisältöisenä, jossa sen kertoja on sen lähettänyt. 
Vain aivan pieniä ”viilailuja” joihinkin niistä on tehty kirjoit-
tajan luvalla ja hyväksymänä. ”Tarinoita Virvikistä”- tarinako-
koelma koostuu ja julkaistaan nyt tähän mennessä kerrotuista 
tarinoista, ja vain sähköisessä muodossa. Se on koostettu niin, 
että siihen voidaan koska tahansa myöhemminkin lisätä uusia 
tarinoita. Toivomuksemme onkin, että moni virvikiläinen vielä 
innostuisi tätä kokoelmaa kasvattamaan. Uusia tarinoitahan 
golfin parissa syntyy lähes joka päivä!

Tarinakokoelman alussa on itseoikeutetusti Virvik Golf 
ry:n puheenjohtajan Jonathan Anderssonin tervehdys kaikille 
virvikiläisille. Omat tervehdyksensä esittävät myös kaikki Virvik 
Golfin eri toimikunnat ja kertovat samalla toiminnastaan ja 

Saatteeksi….

PÄ I V I  A I T K O S K I - C ATA N I  J A 
T U U L A  S A L O  2 . 5 . 2 0 2 1

tavoitteistaan. Tervehdyksensä ja taustansa kertoo niinikään 
myös Oy VIG Huolto- Service Ab, jonka henkilöstön osaavissa 
käsissä on huolenpito kauniista kentästämme ja sen kunnosta.

Ripaukseksi historiaa mukaan on liitetty myös aiem-
pien puheenjohtajien tervehdykset Virvik Golfin eri juhla-
vuosina. Nämä puheenjohtajan palstat on julkaistu aiem-
min seuran vuosikirjoissa, joita julkaistiin vuoteen 2011 
asti. Golfkenttämme syntyvaiheiden osuus on tähän tari-
nakokoelmaan lainattu Kyllikki Kailarin kirjasta ”Virvik- 
Herraskartanosta golfkentäksi”.

Oman haasteensa tämän tarinakokoelman aikaansaa-
miseen aiheutti nyt jo toista vuotta koko maailmaa riivaava 
koronapandemia. Kaikki yhteydet tarinankertojien kanssa 
hoidettiin ainoastaan sähköpostin ja puhelimen välityksellä. 
Henkilökohtaiset tapaamiset ja haastattelut oli valitettavasti 
turvallisuussyistä jätettävä toteuttamatta.

Kiitämme lämpimästi kaikkia teitä tarinankertojia mu-
kavasta ja joustavasta yhteistyöstä!
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Kenttä-, kilpailu- ja 
tasoitustoimikunnat yhdistivät 
tehtävänsä
Kenttätoimikunta on toiminut Virvikissä aivan kentän ole-
massaolon alkuajoista lähtien.
Rinnalleen se sai ensimmäisinä vuosina sekä yhdistetyn koulu-
tus-, kilpailu- ja tasoitustoimikunnan että sääntötoimikunnan. 
Kenttätoimikunta jatkoi ”omana itsenään” mutta kilpailu- ja 
tasoitustoimikunnasta erotettiin muutaman vuoden jälkeen 
omaksi, erilliseksi toimikunnakseen koulutus.

Seuraava muutos tuli 1990-luvun loppupuolella. 
Kilpailutoimikunnasta erotettiin nyt omaksi toimikunnak-
seen tasoitustoimikunta.

Toimikuntien nimet, kokoonpanot ja osin tehtävätkin 
ovat vuosien varrella muotoutuneet aina tilanteen ja tarpeen 
mukaan. Ominaista on kuitenkin aina ollut tiivis yhteistyö 
näiden toimikuntien välillä.

Niinpä pelikauden 2021 alussa Virvik Golf ry:n hallituk-
sessa päätettiin yhdistää kaikki nämä toiminnot yhden, yhteisen 
toimikunnan tehtäväalueeksi. Näin syntyi nykymuotoinen 
Kenttä-, kilpailu- ja tasoitustoimikunta.

Toimikunta vastaa kaikista Virvik Golf ry:n virallisista 
kilpailuista, kuten lyöntipeli-, reikäpeli- ja joukkuemestaruus-
kilpailuista. Se tekee päätökset pelattavista sarjoista, pelimuo-
doista ja palkinnoista.

Ylläpitämänsä mestaruusluettelon avulla toimikunta pi-
tää huolen siitä, että mestarit tunnetaan ja muistetaan vielä 
vuosienkin kuluttua.

Kentän paikallissääntöjen ja kilpailusääntöjen ajan tasalla 
pitäminen, samoin kuin kaiken muunkin pelaamiseen liittyvän 
ohjeistuksen ylläpito, ovat nekin toimikunnan tehtäväaluetta.

Jäsenistöä toimikunta pitää ajan tasalla golfin sääntömuu-
toksista ja niiden tulkinnoista. Tarvittaessa se järjestää niiden 
tiimoilta info- ja koulutustilaisuuksia. Esimerkkejä niistä ovat 
mm. sääntökävelyt kentällä.

Kenttäyhtiön, Oy VIG Huolto-Service AB:n, kanssa 
yhteistyö on hyvin tiivistä. Yhdessä huolehditaan siitä, että 
kaikki kentän merkinnät ovat sääntöjen mukaiset ja kenttä 
niin ollen on tasoituskelpoinen. Myös erilaisia muutos- ja 
parannustoimia suunnitellaan yhdessä. 

Toimikunta voi myös olla organisoimassa talkootapahtu-
mia sekä keväisin että syksyisin.

Kenttä-, kilpailu- ja tasoitustoimikunta toimii myös tiivii-
nä yhdyssiteenä Virvik Golf ry:n hallituksen ja kenttäyhtiön 
välillä. Onhan ensiarvoisen tärkeää, että molemmat osapuolet 
tietävät, mitä toinen osapuoli on suunnittelemassa ja tekemäs-
sä. Hyvällä yhteistyöllä saadaan aikaan toivotut ja molempien 
osapuolien kannalta hyvät tulokset.

E S K O  H Ä L L F O R S  J A 
C H R I S T O F F E R  Ö S T E R B E R G



V I R V I K  G O L F  4 0 V 7

Miditoimikunta perustettiin vuonna 2017. Sen ensimmäisenä 
puheenjohtajana toimi vuoteen 2020 asti Sofia Skog.
Miditoimikunnan tavoitteena on ollut järjestää kuukausittain 
tapahtumia mideille ja midihenkisille. Tällaisia tapahtumia 
ovat olleet mm. Olutkisat, Puulaakigolf, Miditalkoot sekä 
harjoitukset rangella golf pro Christine Blomqvistin kanssa. 

Toimikunnan tavoitteena on ollut myös parantaa hyvää 
henkeä seuran jäsenten keskuudessa, ottaa yhteyttä uusiin mi-
di-ikäisiin jäseniin, ja toivottaa heidät tervetulleiksi seuraam-
me. Midien tapahtumat ovat enimmäkseen leikkimielisiä, 
joten vasta-alkajienkin on helppo päästä porukkaan mukaan. 
Mideillä on olemassa oma whatsapp- ryhmä, jossa voi kysellä 
askarruttavista asioista tai vaikka peliseuraa päivän kierrokselle. 

Kaudelle 2021 on ohjelmassa Miditreenejä seuran pron 
johdolla, sekä jokavuotiseksi perinteeksi nousseet Olutkisat, 
joista yksi tulee olemaan teemaltaan Virvik 40 vuotta - hen-
kinen. Tavoitteena olisi myöskin kehittää tapahtumia, ja siksi 
uusille ideoille ollaan avoimia. 

Itse olen ollut Virvikissä jäsenenä vasta muutamia vuo-
sia, ja yksi ensimmäisistä kisoistani oli juuri Olutkisat. Olin 
aikalailla vasta-alkaja ja kisat jännittivät silloin todella paljon. 
Mitä jos mokaan tai pelaan muuten vain todella huonosti? 
Jännitys hälveni suurimmaksi osaksi jo ennen kilpailua kun 
ihmisillä terassilla oli todella mukava ja rento tunnelma, eikä 
yhtään ”kisamainen”. Itse kierroksella oli kokoajan hauskaa, 
vaikka peli ei kulkenutkaan. Iloittiin toisten onnistumisista ja 
hyvistä yrityksistä. Pelin jälkeen klubilla grillattiin ja saunot-
tiin. Sijoituin itseasiassa kilpailussa viimeiseksi, mutta tämä 
ei haitannut yhtään, koska pääasia oli mielestäni, että olin 
uskaltautunut mukaan ja se kannatti!

Toivon, että tämä kokemukseni rohkaisee uudet jäsenet 
ja vasta-aloittaneet golffarit mukaan pelailemaan ja treenaa-
maan huippuporukassa!  

D I S A  S U N D V I KMiditoimikunta
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Nuorisotoimikunta
Virvik Golf Ry:n nuoriso-/junioritoiminta on vuodesta 1987 
asti ollut mukana saattamassa golfin harrastuksen lähialueen 
perheiden ja sitä kautta nuorten ja lasten tietoisuuteen. 
Juniorigolf ja sen kehittäminen on pitkään ollut yksi Virvik 
Golfin tärkeimmistä painopistealueista. Tavoitteena on aut-
taa mahdollisimman monta nuorta ja lasta golfin pariin ja 
tätä kautta luoda edellytykset jopa elinikäisestä harrastukses-
ta golfin parissa. Haluamme määrätietoisesti luoda perheille 
sekä perheen nuoremmille mahdollisuuden kokeilla ja näin 
ollen tutustua golfiin, mutta samalla myös edistää junioreiden 
edellytyksiä jopa kilpagolfiin asti. 

 Golf on pitkään ollut avoin ja myötämielinen junioreita 
ja heidän toimintaa kohtaan ja tätä varten löytyy Virvik Golf 
Ry:n hallituksesta myös oma toimikunta nuorten ja lasten toi-
minnan ylläpitämistä ja kehittämistä varten. Nuorisotoimikunta 
perustettiin vuonna 1987 ja toimi Nuorisotoimikunta-nimisenä 
vuodet 1987-1991. Vuodet 1992-1996 nuoriso-/juniori-
toiminta oli yhdistetty Koulutustoimikunnan alaisuuteen 
ja toimikunta perustettiin uudestaan vuonna 1997 nimellä 
Junioritoimikunta. Vuoteen 2006 asti toimikunnan nimenä 
toimi Junioritoimikunta ja vuodesta 2007 lähtien toimikunta 
on toiminut nimellä Nuorisotoimikunta. Nuorisotoimikunnan 
ensimmäisenä puheenjohtajana toimi Torbjörn ”Kasi” Karlsson, 
joka hoiti tätä tehtävää vuodet 1987-1991, eli siihen asti kunnes 
Nuorisotoimikunta liitettiin Koulutustoimikuntaan. ”Kasia” 
voidaan pitää Virvikin junioritoiminnan ”isähahmona”.

Juniorigolfin mahdollistaminen tarkoittaa Virvik Golfissa 
käytännössä sitä että pyrimme tarjoamaan kaikille perheille sekä 
nuorille ja lapsille sopivan tavan harrastaa lajia. Lähtökohta 
Virvik Golfin junioritoiminnalla on saada golf kiinnostavam-
maksi koko perheelle sekä nuorten ja lasten silmissä. Tätä 

asetelmaa vasten suunnitelmallinen valmennustoiminta ja 
sen edelleen kehittäminen on ollut erittäin tärkeää meille ja 
tästä huolehtii päävalmentajamme Pro Christine ”Chrisse” 
Blomqvist. ”Chrisse” on toiminut aktiivisesti junioreiden parissa 
jo vuodesta 2004 asti, jolloin hän toimi tyttöjen harjoitusryh-
män ohjaajana. Siitä asti ”Chrisse” on toiminut seurassamme 
aktiivisesti juniorivalmentajan tehtävissä lajin pariin tulleiden 
aloittelijoiden kuin myös kokeneempienkin kilpajunioreiden 
ohjaajana ja ”Chrissen” aikakaudella junioritoiminta on kas-
vanut ja kehittynyt entisestään. 

Haluamme tarjota junioreille mahdollisuuden harrastaa 
ja oppia golfia ympärivuotisesti tarjoamalla rennon ja kan-
nustavan ympäristön golfin harrastamiseen. Kausi alkaa jo 
talvella ja jatkuu syksyyn asti. Toiminta koostuu junioreiden 
valmennuksesta, golfleireistä, perheilloista, kilpailuista sekä 
mahdollisesta muusta toiminnasta, kuten esimerkiksi junio-
reiden kick-off tapahtuma ennen kesäkauden alkua, junioreille 
suunnattuja peli-iltoja, joiden tarkoituksena oli saada juniorit 
ulos kentälle pelaamaan, sekä ”24h junnugolfille” tempaus. 

Talven aikana olemme pitäneet talviharjoituksia ja viime 
vuosien ajan kyseiset harjoitukset on pidetty hyvissä olosuhteissa 
Porvoon Uusimaa Areenalla. Tämän talven talviharjoitukset 
alkoivat jo tuttuun tapaan marraskuussa. Talviharjoitukset 
koostuivat ensisijaisesti lajiharjoittelusta, mutta mukaan 
mahtui myös kaikenlaista hauskaa, kuten esim. pallopelejä 
ja muita leikkejä. Uusimaa Areenalla juniorit voivat hioa lä-
hipeliä putista aina noin 40-50 metrin chippeihin asti sekä 
harjoitella täysiä lyöntejä verkkoa vasten esim. Skytrak:in ja/
tai Trackman:in avulla.

Heti sään salliessa harjoittelut siirtyivät ulkosalle ja tapah-
tuvat luonnollisesti Virvik Golfin omalla hienolla ja luonnon-
läheisellä harjoitusalueella. 

Junnutreenit 1992

M AT H I A S  TA L L B E R G
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Junnutreenit 1992

Kesäharjoitukset pidetään kauden 2021 aikana tuttuun 
tapaan sunnuntaisin klo 16:00-19:30, missä juniorit on jaet-
tu eri ryhmiin ikäluokkien ja tason mukaan. Vuoden 2021 

harjoitellaan ensin yhdessä golfia, tämän jälkeen osallistujista 
muodostetaan joukkueita ja pelataan muutama väylä leikki-
mielistä kilpailua jossa kilpailumuotona yleensä Scramble. 
Tämän jälkeen osallistujat saavat nauttia yhdessäolosta ja ilta-/
välipalasta, sekä lopuksi vielä palkintojenjaosta kartanolla. 
Perheiltoja järjestetään kahdesta kolmeen kertaa tulevan kesän 
aikana. Haluamme näillä luoda edellytykset golfin aloittamiselle 
ja erityisesti tuoda esille että golf on iloinen ja sosiaalinen laji 
missä koko perhe voi yhdessä tehdä jotain hauskaa. 

Jo useamman vuoden ajan Virvikissä järjestetty ”24h jun-
nugolfille”-tempaus järjestetään myös tänä kesänä Virvikissä. 
Tempauksen tarkoituksena on kerätä rahaa seuran junioritoi-
minnalle. Viime vuoden tempauksen yhteydessä 6 pelaajaa 
kiersivät kenttää 24 tunnin ajan ja ehtivät pelata huimat 7 
kierrosta. Viime vuoden tempaus keräsi seuran junioritoi-
minnalle ennätykselliset noin 5200 euroa. 

Junioritoiminta on tärkeä osa Virvik Golfin toimintaa ja 
juniorigolfilla on pitkät perinteet Virvikissä. Haluamme saada 
lisää harrastajia lajin pariin ja panostamalla nuorten ja lasten 
golfharrastamisen edellytyksiin voimme tehdä juuri tämän. 
Harjoitteluryhmissämme on aina tilaa uusille junioreille ja 
haluamme kannustaa kaikkia nuoria ja lapsia rohkeasti mu-
kaan kokeilemaan.

Talvitreenit Uusimaa-areenalla

aikana juniorit on jaettu kolmeen ryhmään: ”tytöt”, ”pojat” 
sekä ”haastajat”. Kesän harjoitukset jatkuvat aina syyskuun 
loppuun asti. 

Yksi kauden 2021 painopistealueista on kehittää toimin-
taamme erityisesti nuorempien peli- ja kilpailuvalmiuden koh-
dalla lisäämällä junioreiden kilpagolfiin tähtäävää harjoittelua. 
Peli- ja kilpailuvalmiuden parantaminen onnistuu erinomai-
sesti Virvikin rauhallisella kentällä ja tarkoittaa käytännössä 
”haastaja” -ryhmän perustamista kaudelle 2021. Tavoitteemme 
on saada lisää aktiivisia nuoria, jotka haluavat myös edustaa 
Virvik Golfia liiton alaisissa kisoissa. Tämän kautta pyrimme 
siihen, että seuran kilpajuniorigolf saa jatkumoa. Kilpailulliset 
tavoitteet pidetään korkealla, tavoitteena tietysti useita SM-
mitaleita myös tulevaisuudessa. Pyrkimys on saada mahdol-
lisimman monta junioria osallistumaan ja menestymään eri 
juniorigolfin kiertueille ja näin saada jatkumoa Virvik Golfin 
menestykselle juniorigolfin parissa, kuten Oliver Lindell ja 
Matilda Svahn on viime vuosien aikana pystyneet osoittamaan.

Jatketaan tänäkin vuonna niin kutsuttujen perheiltojen 
järjestämistä. Perheiltoihin saa osallistua kaikki kiinnostuneet 
perheet ja tavoitteena saada kokonaisia perheitä liikkeelle 
golfin parissa. Tyypillinen perheilta voi olla seuraavanlainen: 

Perheilta Virvikissä
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Nais-ja klubitoimikunta
Virvik Golfissa on koko 40-vuotisen toiminnan ajan ollut 
mukana aktiivisia naisia. Naisgolffareiden oman toimikun-
nan nimi on vuosien ja vuosikymmenien aikana vaihdellut. 
Nimestä riippumatta toimikunnan tavoitteena on ollut klubin 
naispelaajien toiveiden ja odotusten huomioiminen ja niihin 
vastaaminen. Toimikunnan puheenjohtaja on ladykapteeni. 
Virvik Golfin ensimmäisinä vuosina naistoimikunta keräsi 
rahaa omalla toiminnallaan koristellakseen kentän pihapii-
riä kukkaistutuksilla. Naisgolffarit toimivat monien vuosien 
ajan kilpailujen lähettäjinä, eikä juhlia olisi saatu järjestettyä 
ilman naisgolffareita.  

YHDESSÄ PEL AAMINEN

Toimikunta on järjestänyt yhteisiä harjoituksia, peli-iltoja, 
matkoja ja retkiä. Vuosikymmenien aikana naisgolffarit ovat 
pelanneet kauden aikana yhdessä vähintään kerran kuukaudes-
sa. Monina vuosina yhteisiä naisten iltapelejä on ollut useam-
minkin. Pelejä on kutsuttu nimellä Ladies Day tai Naisten 
ilta. Nämä iltapelit eivät ole kilpailuja, vaan rentoa yhdessä 
pelaamista.  Kevään ensimmäinen ilta aloitetaan yleensä juh-
lavasti lasillisella kuohuvaa. Iltapelien ohella myös yhteisiä 
aamupelejä on kokeiltu. Noin yhdeksän väylän mittainen il-
tapeli on osoittautunut suositummaksi. Iltapeli päättyy yhtei-
seen iltapalaan klubitalolla. Iltapalan yhteydessä tutustumme 
toisiimme ja suunnitellemme seuraavien iltojen pelimuotoa. 

Pro Christine ohjaamassa alkukesän harjoituksia

KILPAILUJA

Kesäkuun alkuun sijoittuvassa Naisten sunnuntai - kilpailuissa 
on vuosittain toteutettu erilaisia ideoita esimerkiksi peliasusta. 
Kilpailu on avoin kaikille golffareille. Kesäkauden loppupuo-
lella toimikunta on vuosittain järjestänyt keltaisen teen kisan 
naisille. Kisa on naisille haasteellinen, mutta avaa uudenlaisen 
näkymän kentästämme.
  

Kahvi-Kaisa – kilpailujen palkintojen jakoa 2015

Virvikin naisgolffarit ovat vuosia pelanneet ystävyysotteluita 
naapuriklubien naispelaajien kanssa. Perinteisin näistä lienee 
Kymen Golfin kanssa pelattava ystävyysottelu, joka järjeste-
tään vuosittain. Kiertopalkinto Muumi -taulu vaihtaa lähes 
vuosittain vuodeksi Kotkasta Porvooseen tai päinvastoin. Tänä 
juhlavuonna saadaan pitkästä aikaan myös Rönnäsin naisgolf-
farit mukaan ystävyysotteluun. Perinteistä kilpailuohjelmaa 
tullaan noudattamaan tänä juhlavuotenakin.

MATKOJA JA RETKIÄ

Toimikunta on järjestänyt muutamia ulkomaan matkoja.  
Turkin Belekissä käytiin pelaamassa 2010. Tasan kymmen 
vuotta sitten, lokakuussa 2011 järjestimme Virvik Golfin 
30-vuotisjuhlamatkan Espanjan Costa Ballenaan. Kotimaassa 
tehdyistä matkoista erittäin onnistunut oli Linnan Golfissa 
vietetty vuorokausi. Riemukkaita sokkomatkoja on järjestetty 
muutaman kerran lähialueiden kentille. Retkelle osallistuville 
selvisi pelattava kenttä aina vasta parkkipaikalle saavuttaessa.

Tapaamisiin tapahtumissa ja kilpailuissa!

T U U L A  S A L O
K U VAT:  R AY  J O H A N S S O N
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Markkinointitoimikunta
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Senioritoiminta 2000 - luvulla
Suuri osa senioreista on jo vapaana työelämästä, ja sen 
vuoksi seniorit ovatkin usein arkisin Virvikissä näkyvä ryh-
mä. Senioritoimintaa on vuodesta 1993 alkaen hoitanut 
Senioritoimikunta. Omien yksityisten pelikierrostensa lisäksi 
seniorit ovat järjestäneet vuosien aikana monia sisäisiä kilpai-
luja, ystävyysotteluita naapuriklubien kanssa, sekä golfmat-
koja Suomessa ja ulkomaille. Talkootilaisuuksissa, joissa on 
kehitetty paitsi kentän viihtyisyyttä, on myös solmittu mo-
nia ystävyyssuhteita. Monia tilaisuuksia on järjestetty yhdessä 
muiden toimikuntien kanssa

KUUKAUSIKISAT

Yleensä on järjestetty neljä kisaa kesän aikana. Syksyllä 
on ojennettu kiertopalkinto neljän kisan yhteistuloksen 
perusteella parhaiten pelanneelle seniorille. Syksyisin on 
lisäksi pelattu ”Viinikisat” joka viikko niin kauan kuin 
säät ovat sallineet. Näissä kisoissa suuri osa palkinnoista 
arvotaan, joten voittajiksi pääsevät myöskin enemmän 
lyöntejä harrastavat pelaajat.

YSTÄVY YSOT TELUT

Olemme olleet mukana kilpailemassa kolmesta 

kiertopalkinnosta. Nevas-Talma-Virvik on pelattu kaksi 
kertaa vuodessa ja Porvoo- Rönnäs- Virvik ja Hirvihaara- 
Virvik - ottelut kerran vuodessa. Pienenä seurana olemme 
vuosien varrella muutaman kerran voittaneet näissä kisoissa 
suurempiamme.

Olemme lisäksi vuosittain osallistuneet Uudenmaan Seniorit- 
järjestön järjestämään reikäpelimestaruuskilpailuun. 

Rohkeasti liikkeelle säästä riippumatta, kauden lopussa 
nautitaan saavutuksista.
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PELIMATKAT

Pelimatkoja on järjestetty kesäisin naapurimaihin ja keväisin 
etelän kentille.
Kymmenen viime vuoden aikana on pelattu kerran Ruotsissa, 
kaksi kertaa Tunisiassa, kolme kertaa Virossa, ja neljä kertaa 
Espanjassa ja Tunisiassa. Matkoilla on nautittu paitsi pelistä, 
myöskin yhteisten ruokailujen seurustelusta. Matkojen aikana 
on syvennetty hyviä ystävyyssuhteita.

Yhdessäoloa ja pelijännitystä Tunisiassa ja Espanjassa

TALKOOT YÖT

2000 - luvulla on jatkettu talkooperinteitä, jotka olivat kentän 
alkuaikoina ratkaisevan tärkeitä. Enää ei ole tehty satoja tun-
teja talkootyötä, mutta senioreiden joukossa on monenlaisia 
osaajia, joiden käsien taitoa ja energiaa on käytetty rakenta-
miseen ja ympäristön siistimiseen. 

YHTEIST YÖ MUIDEN TOIMIKUNTIEN 
KANSSA

Seniorit osallistuvat mielellään monenlaisen toiminnan 
tukemiseen. 
Junioreiden kilpailuissa olemme toimineet autonkuljettajina, 
forecaddeina tai muina avustajina.

SUUNNITELMAT VUODELLE 2021

Jatkamme tänäkin vuonna vanhoja perinteitämme ja järjes-
tämme, paitsi omat kuukausi- ja viinikisamme, myös Talma-
Nevas-Virvik-, Hirvihaara-Virvik- ja Porvoo-Rönnäs-Virvik 
- kisat Virvikissä. 
Osallistumme myös klubimme 40v- juhlallisuuksien 
järjestämiseen.
Talkootöitä tehdään koronan takia pienryhmissä yhteistyössä 
kenttäyhtiön kanssa.

Rakennetaan peliesteitä tuleville sukupolville….

A R N E  S A L O
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Jo 2007, kun meikäläinen valittiin en-
simmäistä kertaa Virvik Golf ry:n hal-
litukseen, talous seurassa oli tiukalla. 
Golfliitto oli muutama vuosi aikaisem-
min päättänyt, että golfseuran jäsenmak-
su ja golfkentän pelimaksu eivät saa olla 
sidottuina toisiinsa. Tämä toi mukanaan 
yhdistyspohjaisille kentille sen ongelman, 
että kaikki jäsenet eivät enää maksaneet 
pelimaksua, vaan vähemmän pelaavat 
siirtyivät greenfee - maksuihin.

Vuosi 2011 oli pahasti tappiollinen 
ja jo 2012 alkuvuosi näytti selviä merk-
kejä siitä, että vuodesta tulee taloudelli-
sesti vieläkin huonompi. Tällöin hallitus 
mietti keinoja vähentää kiinteitä kuluja. 
Yhtenä vaihtoehtona nousi esille ken-
tänhoidon ulkoistaminen, sillä olihan 
yli puolet kiinteästä henkilökunnasta 
kentän puolella.

Tämä toteutettiin hyvinkin nopeassa 
tahdissa niin, että silloinen kenttämesta-
ri Timo Rintala ja kentänhoitaja Matti 
Kullberg perustivat uuden kentänhoi-
toyhtiön, joka otti nimekseen Oy VIG 
Huolto-Service Ab. Yhtiön perustamis-
päivä oli 30.04.2012 ja kaupparekisteriin 
yhtiö kirjattiin 14.05.2012.

Yhtiön perustamisvaiheessa kenttä-
henkilöt halusivat, että myös joku ViG 
ry:n hallituksesta olisi mukana yhtiössä, 
jotta läpinäkyvyys molempiin suuntiin 
olisi varmempaa. Mukaan yhdistyksestä 
lähtivät silloinen puheenjohtaja Olavi 
Kailari ja meikäläinen kenttätoimikun-
nan puheenjohtajana, molemmat pie-
nillä osuuksilla.

Säästöt ulkoistamisesta ei riittäneet, 
vaan vielä samana vuonna toiminnanjoh-
tajan toimi lakkautettiin. Lisäksi jäsenis-
töltä kerättiin vapaaehtoinen jäsenmaksu, 
vaihtoehtoisesti 10 vuoden jäsenmaksut 
tai pääomalaina. Golfkentän pyörittä-
mistä jatkettiin talkoovoimin niin, että 
hallituksen sisälle perustettiin johtoryh-
mä, joka työsti päivittäiset asiat valmiiksi 
hallitukselle päätöksiä varten. 

2013 kenttäyhtiö oli toiminut 
Virvikissä jo yhden kauden, ja samalla 
yhdistyksen puolelta oli oltu yhteydessä 
Amer Oy:hyn, joka ylläpitää 9 - reikäistä 
kenttää naapurissamme Bökarsissa, eh-
dotuksella, että voitaisiin tehdä jotakin 
yhteistyötä. Yhdistyksellä oli taka-ajatuk-
sena, että sinne voisi päästä pelaamaan, 
mutta heillä heräsikin mielenkiinto 

Oy VIG Huolto - Service AB 
kenttäyhtiön syntytarina E S K O  H Ä L L F O R S

kenttäyhtiön mahdollisia palveluja koh-
taan. Näin ollen kenttäyhtiö tarjosi heille 
kokonaisvaltaista kentänhoitoa ja tarjous 
hyväksyttiin. Kauden 2013 alusta kenttä-
yhtiö alkoi hoitaa myös Bökarsin kenttää.

Näin oli kenttäyhtiöllä jakkaransa 
alla nyt kaksi jalkaa, mutta jakkara tarvit-
see vähintään kolme jalkaa, jotta se pysyy 
itsekseen pystyssä. Kolmas jalka ilmaan-
tuikin, kun Lemminkäinen Oy luopui 
Toro - kastelulaitteiden maahantuonnis-
ta ja Toron päämaahantuoja Oy Hako 
Ground & Garden Ab, jossa itse silloin 
vielä työskentelin, ei ollut kiinnostunut 
tästä tuoteryhmästä. Kaikkien osapuolten 
kesken sovittiin, että VIG Huolto aloittaa 
Toro - kastelulaitteiden maahantuonnin. 
Nyt oli jakkaralla kolme jalkaa, ja VIG 
Huollon hallitus päätti tehdä yhdistyksen 
hallitukselle ehdotuksen liiketoiminnan 
siirrosta kenttäyhtiölle. 

Syyskuussa 2014 johtoryhmä esitteli 
hallitukselle sopimusehdotuksen liikkeen 
luovutuksesta kenttäyhtiölle. Ehdotus 
hyväksyttiin yksimielisesti ja lopullisesti 
sopimuksen hyväksyi ylimääräinen yh-
distyskokous 30.10.2014.

Ensimmäisenä toimintakautena 
kenttäyhtiö osti caddiemaster- ja ra-
vintolapalvelut Tarkkosilta, mutta jo 
seuraavalla kaudella myös ravintola- ja 
caddiemaster-palvelut siirtyivät kenttä-
yhtiön omaan hoitoon. 

Näin ollen kaikki palvelut Virvikissä 
ovat nyt kenttäyhtiön tuottamia. Vain 
kaikki Golf Pro-palvelut ja opetus ovat 
edelleenkin yksinomaan monivuoti-
sen Pro:mme Christine Blomqvistin 
hoidossa. 

Yksi tämän tarinan syntipukeista, 
Esko Hällfors

Kuvassa kenttäyhtiön henkilökunta: Timo, Juhani, Mikko ja Matti
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Taistelu golfkentästä
Pehr Eric Sjöstedt kutsui koolle 14.8.1980 kaupungin edustajia 
ja golfista kiinnostuneita porvoolaisia pohtimaan mahdolli-
suuksia rakentaa Porvooseen golfkenttä. Läsnä olivat raken-
nuspäällikkö Lars Forssell, johtaja Helge Green, pankinjohtaja 
Michael Harling, kaupungingeodeetti Juhani Holma, johtaja 
Olov Hixén, joka toimi puheenjohtajana, diplomi-insinööri 
Toivo Miettinen, päätoimittaja Per-Henrik Nyman, kaupun-
ginarkkitehti Hans Slagus, apulaiskau- punginjohtaja Kalevi 
Tontti, arkkitehti Henrik Vartiainen ja insinööri Ljunghard 
Lindroos. 

Mahdollisina golfkentän paikkoina esitettiin Huhtista, 
Maaria, Hornhattulaa, Haikkoota, Kokonniemeä, Tarkkista 
ja Virvikiä. Seuraavassa kokouksessa parin viikon kuluttua 
golfkentän sijoitus- paikkana olivat mukana enää Tarkkinen 
ja Virvik. Kokouksessa asetettiin 14-henkinen toimikunta 
viemään eteenpäin Virvikiin kaa- vailtua golfkenttää koske-
vaa hanketta. 

Asian hoitamisessa edettiin nopeasti. Pehr Eric Sjöstedtin 
kutsu- mana kokoonnuttiin jälleen 11.9.1980 ja päätettiin 
laatia anomus seuraavana päivänä pidettävälle kaupunginhal-
lituksen kokoukselle golfkentän saamiseksi Virvikiin. 

Niin todennäköisenä pidettiin golfkentän saamista 
Virvikiin, että perustavassa kokouksessa 12.2.1981 seural-
le annettiin nimeksi Virvik Golf ry. Läsnä oli 28 henkilöä. 
Ensimmäiseen hallitukseen valittiin Olov Hixén puheenjoh-
tajaksi, Pehr Eric Sjöstedt kaptee- niksi, Kalevi Först, joka 
aluksi toimi sihteerinä, Michael Harling, joka myöhemmin 
toimi varapuheenjohtajana, Esko Kahela, Toivo Miettinen, 
Martti-Ragnar Nordström, Tor-Gunnar Riska, myöhem- 
min taloudenhoitaja, Jorma Särkilahti ja Maria Ylärakkola, 

myö- hemmin sihteeri. 
Toimeenpanijat ja suunnitelmat olivat valmiina. Vain 

golfkenttä puuttui. Kaupunginvaltuutetuille esiteltiin golf-
kentäksi aiottu alue 27.5.1981.

VIRVIK KUNNALLISPOLITIIKAN KUUMIN 
KYSYMYS 

Porvoon kaupungin kunnallispolitiikan kuumin kysymys tun-
tui syk- syllä 1981 olleen Virvik: sijoitetaanko sinne golfkenttä 
vai siirtola- puutarha. Sosiaalidemokraatit olivat päättäneet 
vastustaa golfkentän sijoittamista Virvikiin. 

Kaupunginhallituksessa asia oli esillä useita kertoja. 
Porvoon kau- punginhallitus käsitteli kokouksessaan 7.9.1981 
viidennen kerran maa-alueen luovuttamista Virvikistä golf-
kenttää varten. Sosiaali- demokraattien esityksestä päätettiin 
ensin selvittää, olisiko Virvi- kiin mahdollista perustaa siirto-
lapuutarha. Perusteluina he esittivät, että siirtolapuutarhan 
saaminen Virvikin virkistysalueelle tulisi palvelemaan pa-
remmin porvoolaisia kuin golfkenttä. Sosiaalide- mokraatit 
vastustivat golfkentän sijoittamista Virvikiin myös siksi, että 
heidän mielestään golfkenttä on elitistinen ja palveli harvoja 
parempiosaisia. Sosiaalidemokraatit myös pelkäsivät alueen 
luo- vuttamista yksityisten käyttöön. Se rajoittaisi alueen tu-
levaa kehittämistä. 

Kaupunginhallitus pani pöydälle golfkenttää koskevan 
asian odottamaan siirtolapuutarhaa koskevaa selvitystä.

K Y L L I K K I  K A I L A R I
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VIRVIKIN GOLFKENT TÄHANKE JÄIHIN 50 
VUODEKSI

 Kaupunginvaltuuston kokouksessa 3.3.1982 piti päättää 
alueen vuokraamisesta Virvikistä golfkenttää varten. Yllättäen 
kävikin ilmi, että pellolla oli jo kuusi vuotta kasvatettu puita, 
jotka sinne oli istutettu nuorten työllistämistuen turvin. 600 
kuusta, 1350 mäntyä ja 1650 koivua oli jo ehtinyt miehen-
mittaan. Nyt ei kukaan valtuutetuista uskaltanut asettua puol-
tamaan golfkentän perustamista Virvikiin. Antti Toiviainen 
kysyi, että pannaanko Virvikin golfkenttä jäihin 50 vuodeksi 
odottamaan sitä päivää, jolloin puuntaimet ovat kasvaneet 
täyskasvuisiksi ja ne voidaan kaataa. Kaupunginvaltuusto pa-
lautti asian kaupunginhallitukselle lisäselityksen saamiseksi. 
Kaupunginhallitus päätti 2.8.1982 äänin 5 – 4 esittää kau-
pungin- valtuustolle, että Virvikistä vuokrataan tarvittava alue 
25 vuodeksi golfkentän perustamiseksi. Kaupungin ja golf-
seuran kesken oli käyty pitkiä neuvotteluita vuokrasopimuk-
sesta. Vähemmistöön jäänyt so- siaalidemokraattinen ryhmä 
ei tälläkään kerralla hyväksynyt alu- een vuokraamista, vaan 
katsoi eriävässä mielipiteessään, etteivät golfseuran esittämät 
suunnitelmat ole realistisia.

VIRVIKIIN SIT TENKIN GOLFKENT TÄ 

Kaupunginvaltuuston kokouksessa 1.9.1982 pitkän keskuste-
lun jäl- keen äänestettiin maiden vuokraamisesta perustettavaa 
golfkenttää varten. Äänet jakautuivat 23 – 20. Golfkentän 
vuokraamisen puo- lesta äänestivät kokoomuksen ja ruotsa-
laisten edustajat, vastaan so- siaalidemokraattien, kansande-
mokraattien edustajat ja yksi keskus- tan valtuutettu. Virvik 
Golf ry:lle päätettiin vuokrata 35 hehtaarin alue 25 vuodeksi 
golfkenttää varten. Vuokra oli 100 mk/hehtaari niiltä osin, 
mitkä golfseura vaiheittain otti käyttöön. Seuran tuli aina 
elokuussa ilmoittaa viljelymaat vuokranneelle Ilkka Solalle, 
mille alueelle golfseura seuraavana vuonna laajentaa kenttää. 
Vuokraehtoja muutettiin vielä siltä kohdin, että golfseura olisi 
saanut ilmaista soraa Virvikin kuopasta kentän rakentamista 
var- ten. Siihen ei suostuttu. Lisäksi asetettiin ehto, että ellei 
kentän ra- kentamiseen ryhdytä kolmen vuoden kuluessa, 
hyväksytty sopimus raukeaa. 

Golfkentän rakentaminen alkoi heti.

Tämä ”Taistelu golfkentästä”- kirjoitus on 
aikaisemmin julkaistu viimeisenä lukuna 

Kyllikki Kailarin kirjoittamassa kirjassa ”Virvik 
- Herraskartanosta golfkentäksi”. Tämän kirjan 
Virvik Golf ry julkaisi seuran 30v- juhlakirjana 
vuonna 2011. Kirjan tuotto käytetään kokonaan 

Virvik Golf ry:n nuorisotyön hyväksi.

JA NÄIN KENTÄN RAKENTAMINEN 
JATKUI…. 

Rakentamisen alkuvaiheessa pioneeraja olivat niin suun-
nittelijat, urakoitsijat kuin valvojatkin. Aloitusvuodelta löytyy 
merkintä: ”Tarkista mikä on driving range!” 

1984 vietettiin kentän avajaisia. Harjoituskenttä oli valmis. 
1987 avattiin 9-reikäinen kenttä 14. kesäkuuta. 
1992 kenttä avattiin 18-reikäisenä 22. kesäkuuta. 
1993 kenttä avatttiin lopullisessa muodossaan 1. heinäkuuta
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PUHEENJOHTAJAN PALSTA 
VUOSIKIRJA 1991  

Yhdistyksemme ensimmäinen vuosikymmen on sitten taka-
napäin, koska sen perustava kokous oli 12.2.1981.

Mennyt aika on yhdistykseltä kysynyt kovia ponnistuksia. 
On ollut pakko kamppailla ennakkoluuloja vastaan golfin suh-
teen ja taloudellisten vaikeuksien kanssa. Mutta sitkeän työn 
tuloksena tavoitteet on saavutettu ja siitä olemme kiitollisia.

Meidän molemmat kunniajäsenemme, Olov Hixén ja Per 
Eric Sjöstedt ovat erikoisesti muistissamme. Pärre toi golfki-
pinän Porvooseen ja sai joukon samanmielisiä innostumaan 
asiaan. Olov otti sitten päävastuun kaikesta. Mutta ei sovi 
liioin unohtaa muita perustavia jäseniä, joista moni on tehnyt 
hyvää työtä yhdistyksemme hyväksi. 

Me, joille vastuu sittemmin on siirtynyt, olemme vel-
vollisia hoitamaan saamamme perinnön hyvin. Virvik on 
Porvoonseudun ja koko Itä-Uudenmaan ensimmäinen golf-
kenttä ja edullinen vaihtoehto golfista kiinnostuneille. Tämä 
perintö kaksinkertaistetaan nyt laajentamalla kenttä 9-reikäi-
sestä 18-reikäiseksi. Se on haaste, joka kysyy meiltä saman-
kaltaisia ponnistuksia kuin kentän ensimmäisen rakennus-
vaiheen aikana.

Tosin lähtötilanne on helpompi. Meillä on toimiva kenttä 
olemassa sekä turvallinen jäsenmäärä. Toisaalta vaatimukset 
ovat kasvaneet, eikä käytettävissä oleva alue ole yhtä hel-
posti muutettavissa golfkentäksi. Tämä tietää suurempia 
investointikustannuksia. 

Kuten ensimmäisen vaiheen aikana joudumme odottamaan 
rahoitusapua yhteiskunnan taholta. Maanomistaja, Porvoon 
kaupunki, on suhtautunut hankkeeseemme myötämielisesti 
ja siitä olemme kiitollisia. Ensimmäisen vaiheen aikana spon-
sorien antama taloudellinen tuki oli merkittävä. Tällä hetkellä 
taloudellinen tilanne maassamme ei ole hyvä ja sitä suurempi 
syy meidän on tuntea kiitollisuutta niitä yrityksiä kohtaan, 
jotka meille ovat antaneet tervetulleen tukensa. 

Ensimmäisen rakennusvaiheen aikana tarvittiin pankki-
laina kentän rakennustöiden loppuunsaattamiseksi, jolloin 
kolmekymmentä yhdistyksen jäsentä asettuivat takaajiksi. 
Nytkin tilanne on samanlainen. Tähän saakka tarvittavien 
pankkilainojen takaus on vuokrasopimuksen velkakiinnityksen 
lisäksi hoidettu kolmenkymmenenkuuden jäsenen toimesta. 
He ansaitsevat yhdistyksemme parhaimmat kiitokset ja tun-
nustukset, semminkin kun heidän joukossaan on useampia, 
jotka olivat valmiit siihen kerran aikaisemmin. Yhteisvoimin 
tulemme onnistumaan. Jokainen voi antaa oman panoksensa 
mm. maksamalla yhdistyksen kokouksen vahvistaman rahoi-
tusmaksun täsmällisesti. 

Toivotan teille kaikille virkistävää pelikautta 1991 kym-
menvuotisen toiminnan merkeissä. 

Paul Nyqvist ( puheenjohtaja 1987 – 1994 )

PUHEENJOHTAJAN PALSTA   
VUOSIKIRJA 2001

Vuosi 2001 on VIG-Golfin juhlavuosi. Helmikuun 12 p:nä 
1981 pidettiin yhdistyksen perustava kokous, puheenjohtaja-
na toimi Olov Hixén. Paikalla oli 28 Golfista kiinnostunutta 
henkilöä, maksaneita jäseniä v.81 oli 32. 

Nyt 20 vuotta myöhemmin yhdistyksessä on 770 jäsentä. 
5.12.2000 syyskokous vahvisti aktiivijäsenten enimmäismää-
räksi 800, syynä oli huoli kentän tukkeutumisesta. 

Kuluva vuosi tulee teemaltaan olemaan 20v juhlapai-
notteinen, joka huipentuu elokuun viikolla 32 tapahtuma 
sarjaan. La 11.08.01 on varsinainen pääjuhla, juhlakilpailui-
neen ja iltajuhlineen. Markkinointitoimikunta on vastannut 
yhdessä toimihenki

löiden kanssa ohjelman suunnittelusta, josta tiedotetaan 
tarkemmin hyvissä ajoin ennen ko. tapahtumaa. Historiikin 
kirjaamiseen on ryhtynyt asioita tunteva ryhmä Maria Ylä-
Rakkola, Paul Nyqvist ja Eeva Kekkonen. 

Historiikki julkaistaan viimeistään juhlatilaisuudessa. 
Juhlajärjestelyt ovat hyvässä vauhdissa ja osaavissa käsissä, jo-
ten odotamme tulosta luottavaisina ja osallistumishaluisina. 

Toimintasuunnitelman mukainen suurin investointi kau-
delle 2001 on saunojen ja siihen liittyvän n. 100 m2 takka- ja 
oleskelutilan rakentaminen. Rakentaminen on edennyt sovitun 
aikataulun puitteissa ja valmistunee 31.5.2001. 

Muita merkittäviä myönteisiä asioita on kunnallisen käyt-
töveden saaminen kartanoon ja muihin rakennuksiin. Kartanon 
ulkomaalaus ja terassien kunnostus, sekä mahdollisesti myös 
tien loppuosan päällystys. 

Muutaman vuoden jatkunut talouden yleinen myöntei-
nen kehitys on vienyt myös Virvik Golfin hyvälle kasvu-ural-
le, talous on kunnossa, lisäpanostuksia on ollut mahdollis-
ta tehdä, kentän kunnon, yleisen viihtyvyyden ja palvelun 
parantamiseksi. 

Yhteistoiminta vuokraisännän, Porvoon kaupungin, kanssa 
on jatkunut suotuisasti. 

VIG-Golfin uskottavuus on vuosien mittaan parantunut, 
joka on vaikuttanut sponsorien ja muiden yhteistyökumppa-
neiden suhtautumiseen entistäkin lojaalimmin toimintaamme. 

Yksi merkittävä vahvuus VIG-toiminnassa on hyvä yh-
teishenki, jäsenten, luottamushenkilöiden ja henkilökunnan 
sisällä, mikä on omiaan lisäämään tekemisen motivaatiota 
kaikilla tasoilla. Em. ilmapiirin ylläpitämiseen kannattaa jat-
kossakin panostaa, olla avoimia ja me-henkisiä.

Osmo Kekkonen ( puheenjohtaja 1997 – 2004 ja 2007 )

Puheenjohtajan palstat
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PUHEENJOHTAJAN PALSTA  
VUOSIKIRJA 2006

Tänä keväänä tuli 25 vuotta kuluneeksi siitä kokouksesta, 
jossa joukko porvoolaisia kokoontui Pärre Sjöstedtin anta-
man kipinän innoittamana perustamaan golfseuraa. Asiaa oli 
valmisteltu joitakin kuukausia ja 12.2.1981 pidettiin Virvik 
Golf Ry:n perustava kokous. 

Tästä alkoi sitten se mittava uurastus, jonka tuloksena 
saatiin kenttä avatuksi ensin 9-reikäisenä v 1987 ja sitten 
laajennettuna 18-reikäiseksi 5 vuotta myöhemmin v 1992. 
Tämänkin jälkeen on tehty mittavia täydennys- ja parannus-
töitä. Niinpä saimmekin viime kesänä nauttia erinomaisessa 
kunnossa olevasta klubikentästä. Yhdistyspohjaisen kentän 
rakentaminen omarahoitteisena on vaatinut valtavan määrän 
uskoa, sisua ja uutteruutta niiltä kymmeniltä vapaaehtoisilta 
jäseniltä, jotka ovat uurastaneet eri tehtävissä niin johtokun-
nassa, sen toimikunnissa tai talkoissa. Osa jäsenistä oli vielä 
jopa henkilökohtaisesti takaajina kentän mittavissa raken-
nuslainoissa. Virvik Golf tuskin kykenee kylliksi kiittämään 
näitä henkilöitä tästä ratkaisevan suuresta panoksesta. Samaan 
aikaan rakennetuista osakekentistä meni moni konkurssiin. 

Positiivisena seurauksena tekemästämme työstä ja sitoutu-
misesta olemme saaneet sitten sen vierailijoidenkin avoimesti 
tunnistaman hyvän klubihengen. Se kuulemma näkyy ulos-
päinkin vieraspelaajien silmään. Itse siitä pääsee ehkä parhaiten 
nauttimaan vuosien mittaan tutuiksi tulleiden pelikavereiden 
viihdyttävän seuran muodossa, meni pelit sitten hyvin tai ”ta-
vallisesti”.  Heidän kanssaan eräs tärkein osa kierroksesta on 
tietenkin se jälkipeli klubiravintolan terassilla, jossa pahinkin 
epäonnistuminen vähitellen vaihtuu euforiseen varmuuteen: 
”Ensi kerralla minä kyllä….” 

Tulemme juhlistamaan merkkivuotta asiaan kuuluvasti 
ja omalle tyylillemme uskollisina. Heinäkuun 3 päivä alkaa 
juhlaviikko jolloin meillä on joka päivälle suunniteltuna jokin 
kokonaisuus, jossa muun ohjelman muassa pelataan kenttää 
pitkin tai poikin ja tietenkin nautitaan kesästä. Kyseessä on 
viikon mittainen tapahtumaketju ja se on tarkoitettu omille 
jäsenille ja sidosryhmille. Vain keskiviikkona on kutsukilpai-
lu kutsuvieraille ja tukijayhteisöille. Rabbe Thunin vetämä 
järjestelyryhmä toivottaa kaikki jäsenet tervetulleiksi eri ta-
pahtumiin siinä laajuudessa kun se kullekin sopii, ja pyytää 
tekemään hyvissä ajoin merkinnät allakkaan. 

Aina silloin tällöin joku kysyy, että ottaako ViG uusia 
jäseniä? Jostakin on levinnyt virheellinen käsitys siitä, ettei 
meille enää mahtuisi. Aktiivijäsenmäärän ylärajaksi on pää-
tetty 1000 jäsentä ja olemme siitä vielä noin sata jäsentä alle. 
Tilaakin kentällä on ja peliaikoja löytyy erityisesti jos kykenee 
välttämään ruuhkaisimmat viikonlopun aamut. Uuden jäse-
net ovat tervetulleita ja heidän liittymismaksuaan on myös 
helpotettu. Nykyjäseniltä toivotaan hieman vetoapua asiassa. 
Siis jos sinulla on joku ystävä tai tuttava, joka on kiinnostunut 
jäsenyydestämme, niin ylipuhu hänet liittymään jäseneksi. 
Siitä saat hyvän mielen ja pienen palkkionkin green-fee lap-
pujen muodossa.

Positiivisin mielin kohti uutta ja iloista Golfkautta 2006 

Jussi Viitala ( puheenjohtaja 2005 - 2006 )
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PUHEENJOHTAJAN PALSTA 
VUOSIKIRJA 2011

Jo 30 vuotta golfia Virvikissä 
Virvik Golf ry perustettiin vuonna 1981 ennakkoluulottomien 
ja golfista kiinnostuneiden porvoolaisten ”golf-pioneerien” toi-
mesta. Golfseuran perustamishanke oli varsin haastava, koska 
golf oli tuolloin vielä Suomessa hyvin vähän tunnettu urhei-
lulaji, eikä sen vuoksi asiaan panostavia henkilöitä ollut kovin 
paljon. Tällä alun perin melko pienellä joukolla lähdettiin kui-
tenkin kehittämään golfharrastusmahdollisuuksia Porvooseen. 
Työ oli hyvin pitkälle talkoopohjaista, koska hanketta varten 
ei ollut käytettävissä suuria pääomia. Ensimmäinen asia oli 
koettaa löytää sopiva paikka golfkentän rakentamista varten. 
Sinnikkäiden neuvotteluiden tuloksena seura sai solmittua 
Porvoon kaupungin kanssa vuokrasopimuksen Virvikin mai-
den vuokraamisesta golfkentän rakentamista varten. 

Kentän ja harjoitusalueiden rakentaminen suoritettiin 
tämän jälkeen useassa vaiheessa. Kentän jokaisessa rakennus-
vaiheessa ja kentän ylläpidossa on seuran jäsenten panos ollut 
merkittävä. Seuran perustamisesta lähtien on Virvikissä ollut 
leimallista jäsenistön vahva sitoutuminen ja osallistuminen, 
sen toiminnan ja kentän kehittämiseen. Tämä näkyy jäsenistön 
innokkaana osallistumisena piha-alueiden ja kentänhoidon 
talkootöihin sekä eri toimikuntien toimintaan. 

Nyt kun Virvik Golf ry on tullut varhaiseen keski-ikään, 
on meidän käytettävissämme kauniiseen, luonnonläheiseen ja 
merelliseen kartanomaisemaan sijoittuva golfkenttä harjoitus-
alueineen sekä siihen liittyvät viihtyisät ravintola- ja klubitilat. 
Saavutettu tulos on häikäisevän hyvä, kun otamme huomioon 
sen, mistä on lähdetty liikkeelle ja millä tavoin tähän tulok-
seen on päästy. 

Golfkenttä kaikkine siihen liittyvine laitteineen ja osineen 
on kuitenkin rakennushanke, joka ei koskaan tule valmiiksi. 
Golfkenttä ja sitä palvelevat rakennukset vaativat jatkuvaa 
ylläpitoa, kehittämistä ja uudistamista. Virvikin kentällä on 
viime vuoden aikana hallituksen toimesta listattu kentän ly-
hyen ja pitkän aikavälin uudistustarpeita. Lyhyen aikavälin 
uudistustarpeena on toteutettu mm. väylien läheisyydessä 
olevien metsien raivaustyöt, joilla pyritään saamaan lisää 
valoa väylille ja viheriöille, ja joilla parannetaan väylien ja 
viheriöiden ruohon kasvumahdollisuuksia. Pitkän aikavälin 
uudistustarpeita ovat mm. viheriöiden peruskorjaukset ja 
uudistamiset, joita joudutaan tekemään tulevien vuosien ai-
kana. Myös Virvikin rakennusten tulevia korjaustarpeita on 
selvitetty ja kartoitettu. Lisäksi on kartoitettu Virvikin alueen 
muita kehittämismahdollisuuksia. 

Vaikka talkootyöllä on VIrvikissä edelleenkin suuri mer-
kitys, ei golfkentän ylläpitämistä ja kehittämistä voida enää 
rakentaa talkootyön varaan. Sen vuoksi golfkentän ylläpitä-
minen ja kehittäminen kuluttaa rahaa. Golfyhteisöjen talous 
on perinteisesti rakentunut pääosin jäsenten ja osakkaiden 
suorittamien vuosimaksujen varaan. Sen vuoksi viime vuosina 
tapahtunut muutos sitoutumattomaan pelaamiseen on koettu 
uhkana golfyhteisöjen talouksille. Tämä on selvää, koska se 
pienentää golfyhteisöjen vuosipelimaksuihin perustuvaa kiin-
teää tulovirtaa ja siirtää sitä kertamaksujen puolelle. Kun tähän 

vielä lisätään se, että kertamaksujen hinnoittelu on golfyhtei-
söjen kovasta kilpailusta johtuen vääristynyt, on se ollut omi-
aan tuomaan lisäongelmia monien golfyhteisöjen talouksille. 

Tästä syystä myös Virvik Golf ry on viime syksynä tehdyn 
sääntömuutoksen myötä lähtenyt tarjoamaan pelaajille erilai-
sia vaihtoehtoisia mahdollisuuksia ostaa pelioikeus kullekin 
parhaiten sopivalla tavalla. 

Virvik Golf ry tarvitsee kehittyäkseen vahvan ja sitoutu-
neen jäsenistön, hyvät yhteistyökumppanit sekä paljon in-
nokkaita vieraspelaajia, jotka kukin kokevat omalla tavallaan 
olonsa viihtyisäksi Virvikissä. Kaikki he osallistumisensa kautta 
kantavat kortensa kekoon seuran tulevien kehityshankkeiden 
mahdollistamiseksi.

Hyvää juhlavuotta toivottaen, 
Olavi Kailari ( puheenjohtaja 2008 – 2011 )
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Erään golffarin muistoja Virvikistä 
vuosikymmenien takaa
Elettiin vuotta 1952, Helsingissä oli olympialaiset ja vettä sa-
toi rankasti koko kesän ja syksyn ajan.

Isä vuokrasi yhden ystävänsä kanssa Virvikin tilan ja 
muutimme syksyllä aivan kartanon päärakennuksen tuntu-
massa olevaan taloon (aikaisempi golf- tsto), isä, äiti, minä ja 
veljeni. Muuttokuormassa, joka tuli Lindöstä Tenholasta, oli 
mm. kanoja ym. Muistan, että kaikki kanat eivät selvinneet 
hengissä. Matka oli pitkä ja rasittava.

Isällä oli suuri huoli pelastaa vielä pelloilla korjaamatta ol-
lut viljasato. Pellot olivat liian märät, jotta koneita olisi voitu 
käyttää ja hän alkoi muutaman apurin kera niittää viikatteella 
mitä jaksoi. Tehtävä oli ylivoimainen, vaikka työtä tehtiin yötä 
päivää niin kauan kuin voimia riitti. 

Näin elämä Virvikissä alkoi. Sadekin loppui aikanaan ja 
minulle ja veljelleni riitti jännittäviä paikkoja tilalla. Muistan 
hyvin 30v- juhlajulkaisussa mainitut puretut talot, joissa lei-
kimme. Oli vaunuvarasto, jossa oli traktoreita ym. Savilinnasta 
muistan, että se oli jotenkin ”pelottava talo”. Sitten oli puu-
verstas, halkoliiteri ja kanala, joka sijaitsi navetanmäen alapuo-
lella. Äiti pelasti kerran tämän talon tulipalolta. Veljeni kanssa 
teimme nuotion halkoliiterissä kun meitä paleli! Onneksi äiti 
huomasi savun ja ryntäsi vesiämpärin kanssa mäkeä alas ja 
sammutti meidän palonalkumme.

Aloitin koulunkäyntini 1953 Ebbo folkskolanissa ja kou-
lukyydit hoituivat Ossi Karlssonin ajamalla linja-autolla. Bussi 
ja maitoauto tulivat lossilla Sarvisalon puolelta, joten kotoa 
kerkesi hyvin ulos tienvarteen kun näki bussin tulon.

Kerran myöhästyin kotimatkalta kun en uskaltanut muis-
tuttaa vanhaa opettajaa, että minun on nyt lähdettävä. Oli 
laulutunti ja näin ikkunasta, että siellä se Ossi ja bussi ajaa 
koulun ohi! Ei auttanut kun lähteä Epoosta kävelemään kohti 
Virvikiä. Muistan, että jossakin puolimatkassa maitoauto py-
sähtyi ja poimi tutun pojan kyytiin, ja pääsin kotiin.

Kartanon päärakennuksen päädyssä kasvoi valtavat tam-
met. Muistan kun salama iski yhteen tammeen ja halkaisi sen 
latvasta juureen saakka. Ukkosen jyrinä oli valtava. Silloin 
pelkäsin tosissani, olin keittiön pöydän alla suojassa. Kumma 
kyllä en ole kuitenkaan koskaan aikuisena pelännyt ukkosta. 
Päinvastoin salamoiden valonäytelmä on jotenkin ollut jän-
nää katsottavaa.

Kerran kiipesimme veljen kanssa navetan katolle ja siitähän 
tuli suuri haloo. Kai me olimme jonkinlaisia Vaahteramäen 
Eemeleitä! Onneksi ei sattunut suurempia haavereita. 

Polkupyörän ajoa opin isän pyörällä. Tangon välissä pol-
kemalla kiersin päärakennuksen edessä olevan soraympyrän 
ja sain isältä paperiviitosen (mk) palkinnoksi, kun jalka ei 
koskettanut maata kierroksen aikana.

Lossilla saatiin kulkea kun isä oli mukana. Myös tuulimylly 
oli tuttu paikka. Kalassa ja uimassa oltiin perheen kanssa jne. 

Muistoja olisi vaikka kuinka paljon. Ehkä tällainen pintaraa-
paisu kuitenkin kuvaa koulupojan silmin nähtyä ja koettua 
maalaiselämää.

Kesällä juostiin paljain jaloin ja aina oli lämpimät ja au-
rinkoiset päivät.

Vuonna 1955 muutimme Virvikistä, mutta onnelliset 
muistot ovat ikuisia.

NY T GOLFIN PARIIN….

Työnantajani järjesti golfkurssin 1998, johon osallistui 
parikymmentä henkilöä, ja suoritimme green card - kurssin 
Golf Talmassa tj. Markku Hietalan johdolla. Sääntö- ja etiik-
kakoe oli kesäkuussa.

Minut hyväksyttiin Virvik Golfin jäseneksi 1998 ja sain 
lopullisen green cardin tj. Juha Juvoselta.

Kahdenkymmenenkahden vuoden jäsenyyden aikana 
golfista on tullut pysyvä harrastus ja vielä 11 vuotta eläkkeelle 
siirtymiseni jälkeen pelaamme entisten työkavereiden kanssa 
joka kesä eripuolella Suomea. Muutama ulkomaan pelimat-
kakin on tullut tehtyä. Aina yhtä hienoja kokemuksia!

Virvikiin tulee joka vuosi kavereita Helsingistä, Espoosta, 
Lahdesta ja tietenkin Porvoosta.

Kauden 2020 pelikierrossaldoni oli 25. Kauden avasin 
Virvikissä 31.3. (poimin haavilla pallon väylän 13 vesiesteen 
jäältä talteen) ja viimeisen kierroksen pelasin 26.10. Sarfvikissä.

On hienoa, että golfharrastusta on voinut jatkaa ilman 
katkoja koko koronavuoden ajan. Kiitos Virvik Golf ry:lle ja 
kenttähenkilökunnalle hyvin hoidetusta kentästä!

L E I F  B L O M B E R G
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L E I F  B L O M B E R G

Virvik Golf ja sukuni
Yhteinen tarinamme alkaa oikeastaan siitä, kun vanhempani 
Kikka (Hilkka) ja Benno Nenonen olivat lomallaan Espanjassa 
innostuneet golfista, liittyivät Talin (HGK) golfseuraan ja 
innoittivat meitä lapsiaan Iiaa, Jyrkiä ja minua sekä miestä-
ni Jensiä tutustumaan lajiin. Tuolloin olikin jo suunnitteilla 
Virvik Golf ja mikä sen luontevampaa kuin, että mekin liit-
tyisimme mukaan. Itse en todellakaan ollut enkä ole mikään 
urheilija, mutta ajattelin, etten koskaan näkisi miestäni, joka 
matkusteli paljon työnsä vuoksi, jos hän pelaisi viikonloput-
kin golfia. Parempi vain yrittää mukaan. Ilmoittauduimme 
siis alkeiskurssille, Jens ja minä, Jens myös sponsorin ominai-
suudessa edustaen WSOY:tä  

Avajaispäivä valkeni aurinkoisena, sonnustauduin vaale-
anpunaisiin ja puin pojalleni pikku Jonathanille kauniit val-
koiset polvihousut. Hän oli ollut mukanamme iltaisin harjoit-
telemassa omilla pikku mailoillaan, koska pallot kuin pallot 
kiinnostivat häntä jo siitä hetkestä, kun hän oppi kävelemään. 
Malttamattomana hän riensi ulos odottamaan ja pelaamaan 
jalkapalloa isojen poikien kanssa. Mutta onnettomuudekseen 
hän kaatui Jokikadun kivisellä pihalla, kauniit polvihousut 
menivät rikki ja polvesta vuosi verta. Urhea pikku Jonathan 
huudahti harmissaan: ”Jag vill ha en gård med gräsmatta!” 
(vilken han också fick när vi byggde egnahemshus i Huktis). 
Ei siis auttanut muu kuin vaihtaa farkut ja menoksi. Niinpä 
sitten komeilimme Borgåbladetin ja Uusimaan sivuilla, minä 
vaaleanpunaisissani ja pikku-Jonathan (tuleva puheenjohta-
jamme) farkuissaan. Lajia ylistettiin nimenomaan siitä, että 
sitä voi pelata jo 3-vuotiaasta lähtien vaariin saakka. Kuvat 
tästä avajaispäivästä löytyvät seuramme leikekirjasta. 

Näin Vivikistä tuli tärkeä osa elämäämme. Kikka ja Benno 
toivat tuulahduksia Talista ja liittyivät myös Virvikin jäseniksi 
ja varsinkin äitini Kikka opetti aloitteleville ladyille etikettiä. 
Hän voitti myös naisten seuramestaruuden neljä kertaa, isä 
Benno miesseniorien mestaruuden kerran. Koska heillä oli ke-
säkoti Epoossa, he melkein asuivat Virvikissä ja ottivat usein 
mukaansa kierrokselle Jonathanin. Näin hänelle aukesi golfin 
maailma kuin itsestään. 

Sisareni Iia Olavi miehineen liittyivät myös golfaajien 
iloiseen joukkoon. Äiti Kikka yritti saada meitä innostumaan 
kilpailuista. Kerran sitten uskaltauduimme mukaan Ladyjen 
leikkimieliseen kisaan. Mutta eihän mikään ollut ”leikki-
mielistä” Kikalle (hän oli niin kilpailuhenkinen). Iia ja minä 
tietenkin epäonnistuimme surkeasti tämän paineen alla ja 
Kikka tiuskaisi turhautuneena: ”Tunarit!” Mutta me tunarit 
pelasimmekin mieluiten keskenämme ja Jonathan totesikin 
kerran, että aina tietää, missä äiti ja Iia pelaavat, koska koko 
kenttä raikaa. Pidimme myös leppoisia evästaukoja ja söimme 
antaumuksella eväitämme ja kerran ohittavat kanssapelaajam-
me huikkasivat: ”Vain grilli puuttuu!” Minulle golf on aina 
merkinnyt iloista mieltä ja liikuntaa hyvässä seurassa. Poikani, 
jolle golf on todellista urheilua, sanoikin joskus autosta nous-
tuani: ”Etkö sä edes joskus vois olla vähän urheilullisen nä-
köinen?” No, en tainnut olla, minut tunnettiinkin seurassa 

nimimerkillä ”hon med håret”, koska minulla oli ajanmukai-
nen runsas vaalea kiharakampaus.   

Todellisten pelaajien joukkoon liittyi myös ansiokkaasti 
veljeni Jyrki, joka varsinkin Epoon kesäkodin perittyään on 
tuttu näky Virvikissä. Hänen perheestään ovat olleet myös 
mukana vaimonsa Cisu ja lapsensa Kristian ja Marika.

Benno toi vuosittain pelaamaan myös sisarenpojat ja 
pyysi myös Jensiä liittymään joukkoon. Pikkuhiljaa tästä ta-
pahtumasta muodostui sukumme yhteinen NAN-turnaus. 
Nenonen – Andersson – Nyman. Serkkuni Kurt, Kristian ja 
Lasse vaimoineen osallistuvat joka vuosi loppukesästä tähän 
iloiseen traditioon, joka on jatkunut keskeytymättä jo vuosi-
kymmeniä, uusimpana osallistujana Jonathanin poika Elliot. 
Myös erilaisia vierailevia tähtiä on mahtunut mukaan vaimo-
jen ja tyttöystävien vaihduttua. Miniäni Kira ja pikku Linn 
ovat usein myös osa tätä, usein niin aurinkoista, tapahtumaa. 
Iloisin mielin kokoonnumme tähän perinteikkääseen suku-
turnaukseen, josta myös lukuisat valokuva-albumit kertovat. 
Kiertopalkintona on Nymanien veljesten Mellun sukutilan 
maitokannu ja nyt myöhemmin Kikan ja Bennon pokaaleja 
heidän muistokseen. Aiemmin Jens järjesti tämän kisan, nyt-
temmin siitä vastaa veljeni Jyrki.

Poikani Jonathan, joka oli jo lapsesta melkoinen mo-
nilahjakkuus urheilun eri saroilla, tempautui lopullisesti 
mukaan golfiin, kun hän 15-vuotiaana voitti ensimmäisen 
kerran Porvoon golfmestaruuden. Paikallislehden haastatte-
lussa hän julisti vastedes omistautuvansa vain golfille. Ja sen 
hän on todellakin tehnyt pelaten kilpailusta toiseen, myös 
valtakunnalliselle tasolle ja voittaen useita seuramestaruuksia 
vuosien varrella. Nykyään hänen merkittävin panostuksen-
sa Virvikille on hänen monivuotinen puheenjohtajuutensa. 
Isovanhempansa Kikka ja Benno olisivat varmasi hänestä yl-
peitä, samoin kuin siitä, että heidän perintönään jatkaa myös 
heidän tyttärenpoikansa Elliot.

Ja me kaikki muut osallistumme mahdollisuuksiemme, 
kykyjemme, ikämme ja kuntomme suomin edellytyksin Virvik 
Golfin iloiseen ja kannustavaan toimintaan ja olemme kii-
tollisia kaikista näistä riemukkaista yhteisistä vuosistamme.

Tervehdyksin, Riitta Andersson

R I I T TA  A N D E R S S O N

NAN-turnauksen osallistujia Virvikissä vuonna 2001
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Vieraatkin kehuvat Virvikiä
Rentouttava liikunta ja peli, luonto ja sen moninainen kau-
neus ja aina läsnä olevat linnut - siinä mainiot syyt suunnata 
kulkunsa Virvikin golfmaisemiin. 

Golfharrastuksen aloitin vasta yli viisikymppisenä, va-
litettavasti vasta tuolloin. Ei tuo vartalo oikein enää silloin 
- saati nyt - vastannut teoriassa tuntemieni asentojen ja svin-
gien haasteisiin. 

Juha Juvosen ohjauksessa suoritin greencardin. Paljon on 
kiittäminen myös Osmo Kekkosta ja Herbert Blomqvistia, 
kun he alkumetreillä ystävällisyyttään pitkämielisesti ja viisaasti 
neuvoja jakaen opastivat golfin saloihin.

Työssäni kuntien etuja valvoen ja Suomen Kuntaliiton 
yhteiskuntasuhteista vastaten huomasin monien yhteistyö-
kumppanieni ja samalla ystävieni harrastavan golfia. 

Suotta ei sanota, että golfkierroksen aikana kyllä oppii 
tuntemaan kanssapelaajansa ja kierroksen jälkeen yhdeksännel-
lätoista tulee moni asia käsitellyksi ja tuo ystävyyskin syvenee.

Itäväylän, laajalle leviävän kaupunkilehtemme, kanssa so-
vin, että lehti tarjoaa kumppaneilleni golfkierroksen ja minä 
kirjoitan pelaajasta, ajattelustansa ja pelinkulusta lehteen ar-
tikkelin. Syntyi ”Kimmon golfvieras”- sarja, joka toteutettiin 
2000-luvun taitteen vuosina. 

Virvik ja yhteinen pelikierros haastatteluineen osoit-
tautuivat houkutteleviksi. Ilokseni kutsuja noudatettiin 
poikkeuksetta. 

Kolmisenkymmentä haastateltavaa vierailijaa tuli kut-
suttua. Monet pelasivat ensi kertaa Virvikissä. Jokaiselta ju-
tuteltavalta kyselin yhteiskunnallisten teemojen lisäksi myös 
näkemyksensä Porvoosta ja Virvikin kentästä. 

Kaikki kehuivat aidonoloisesti molempia. 

Moni loma- ja vapaapäivä kului mukavasti golfin merkeissä. 
Oli mukava pelata, oli mukava keskustella ja mukava kirjoittaa. 
Monenlaisten pelikavereitten kanssa omakin ajattelu avartuu. 

Jälkipelit ja keskustelut käyntiin usein myös kotonamme 
Myllymäellä. Kansallisten ongelmien ja kunkin työhaasteiden 
käsittelyn ohessa taisivat monelle vaikuttajalle tulla itäisen 
Uudenmaan ja Porvoonkin asiat tutuiksi.

Kirjasin Itäväylään myös kaikkien kutsumieni vieraiden 
golfmietteet. Toivottavasti Itäväylä vielä julkaisee koosteena 
nuo vaikuttajien golfin pelaamiseen ja lyöntien onnistumi-
seen liittyvät kannanotot. Niissä on mukavasti viisautta, iloa 
ja vihjeitä golfkierrokselle.
. 

VIRVIKIN VAIKUT TAJAVIERAITA

Itäväylässä julkaistujen haastatteluartikkeleiden jälkeen on 
Virvikissä ”Kimmon golfvieras”-sarjassa mukana olleiden 
elämäntilanteissa tapahtunut muutoksia. Tässä luettelossa on 
kuitenkin kukin oman alansa taitaja ja vaikuttaja mainittu sa-
moin nimikkein ja ammatein, joilla hänet aikanaan esiteltiin 
Itäväylän lukijoille:

Hannu Aravirta, Leijonien päävalmentaja, liikunnanopet-
taja, Pekka Averio, Kuntarahoitus Oyj:n toimitusjohtaja, OTK, 
MBA, Björn Fredriksson, hallituksen puheenjohtaja, Kotojärvi 
Golfin perustaja, Kari Hagfors, Suomen Golfliiton pääsihtee-
ri, Ilkka Halava, MDC RISC Internationalin toimitusjohta-
ja, arvo- ja asenneasiantuntija, Harri Holkeri, valtioneuvos, 
Knight of British Empire, ex-pääministeri ja Suomen Pankin 
johtokunnan jäsen, Ilkka Hollo, kenraaliluutnantti, puolustus-
voimain pääesikunnan päällikkö, Kari F. Jääskeläinen, eversti, 
Puolustusvoimien Koulutuksen Kehittämiskeskuksen (PvKK) 

K I M M O  K A J A S T E

Kimmo Kajaste on pienestä pitäentollut innokas luontoih-
minen ja myös jo pitkään useimmiten vaimonsa kanssa 
ilokseen pelaileva Virvikin jäsen.
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K I M M O  K A J A S T E johtaja., Anna-Liisa Kasurinen, sairaanhoitaja, ex-kulttuu-
ri- ja urheiluministeri, Pekka Kangasmäki, alueosuuskauppa 
Oslan toimitusjohtaja, Osmo Kekkonen, johtaja, Virvik Golf 
ry:n puheenjohtaja, Pekka Konttori, tuottaja, Filmikonttorin 
perustaja ja toimitusjohtaja, Veijo Lehto, Kunta-Asunnot 
Oy:n toimitusjohtaja, varatuomari, Vesa Majamaa, Helsingin 
Yliopiston ympäristöoikeuden professori, Martti Manninen, 
presidentin neuvonantaja, Anja Mäkeläinen, Asuntosäätiön 
toimitusjohtaja, varatuomari, Arto Ojala, Palvelutyönantajien 
toimitusjohtaja, VTM, Mika Pantzar, tulevaisuudentutkija, 
Helsingin Kauppakorkeakoulun tulevaisuudentutkimuksen 
dosentti, Kimmo Pyykkö, kuvanveistäjä, taiteilija, professo-
ri, Matti Saarinen, Valtion liikuntaneuvoston puheenjohta-
ja, kansanedustaja, Reijo Salminen, toimittaja, viihteellisten 
kysymysohjelmien tekijä, televisiojuontaja, Matti Salminen, 
oopperalaulaja, Jorma Seppänen, rehtori, Suomen Kuntaliiton 
puheenjohtaja, Eva-Riitta Siitonen, Helsingin ylipormestari, 
Antti Simola, Puolustusvoimain henkilöstöpäällikkö, kenraali-
luutnantti, Yrjö Sotamaa, Taideteollisen Korkeakoulun rehtori, 
Viking Sundström, varatuomari, Sipoon ex-kunnanjohtaja, 
Pekka Sylvander, Fortumin Porvoon jalostamon johtaja, 
Seppo Tiitinen, Eduskunnan pääsihteeri, varatuomari, Riitta 
Uosukainen, eduskunnan puhemies ex-opetusministeri, Kari 
Vainio, StoraEnson viestintäjohtaja, ekonomi.

LUONTOA JA RAUHAA KIITELL ÄÄN 

Luontoläheisyys ja rauhallisuus ovat Virvikin leimallisia omi-
naisuuksia. Sen myös vieraani aina ilahtuneina totesivat. 

Kulttuurimaiseman moni-ilmeisyys ja äänimaailma ovat 
kaikilla väylillä aistittavissa. Taisinpa lintuharrastajana ja pe-
liotetta keventääkseni useammalle kanssapelaajalle osoitella 
taivaalla klonkuttavaa korppia ja lampareissa viihtyviä haapa-
noita ja telkkiä. Joskus ruoikossa lauloi rytikerttunen ja puiden 
oksistossa tiiskutti tiaisparvi. Eikä peli ainakaan huonontunut.

Noiden haastateltujen Virvik-kävijöiden jälkeen olen säännöl-
lisesti kutsunut Porvooseen ja kierrokselle Saksan suurlähet-
tiläästä kansanedustajiin, eduskunnan valiokuntaneuvoksiin, 
kunta-asiantuntijoihin … ja kaikki ovat innolla kehuneet ja 
kiitelleet tuttavallista Virvikin kenttää ja tunnelmaa aivan 
riippumatta siitä kuinka peli on sujunut ja pallo osoitteensa 
löytänyt. Kiitosta ovat saaneet myös caddiemasterit ja kahvi-
la miljöineen.

Virvik on monella tavalla paljon kokemuksia ja elämyksiä 
antava. Ja jollei kentällä aina jaksa pelata ja nauttia ympäristön 
anneista, niin ainahan voi kiertää Virvikin luontopolun, jonka 
syntysanat sain kaupungin ympäristölautakunnan puheenjoh-
tajana lausua ja maastoon toteuttaa yhdessä edesmenneiden 
ystävieni Lasse Härön ja Pekka Peussan kanssa. 

Eikä sovi unohtaa, että lähellä Virvikin ulkoilualueella 
ovat myös merellinen uimaranta, leirintämahdollisuudet, 
pienvenesatama ja uusimpana frisbee-golfrata.

KIMMO KAJASTE

VIRVIK ON GOLFARILLE POSITIIVINEN, 
ILOINEN ASIA JA KAIKEN KAIKKIAAN 

MAINIO PAIKKA.

Vieraat ja tutut saattavat nähdä kartanolampareessa lau-
lujoutsenen harmaine poikasineen.
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Hyviä muistoja
Olen järjestänyt Virvikissä muutamille asiakkailleni, ja myö-
hemmin ystävilleni, pienimuotoisia golftapahtumia vuodesta 
2003 lähtien. Peliaikana on ollut heinäkuun ensimmäinen 
keskiviikko klo 8.00, 8.10 jne. Helppo muistaa! Pelien jälkeen 
olemme saunoneet ja syöneet lounaan ja jakaneet pienimuo-
toiset palkinnot. 

Ystäväni ovat hyvin puheliaita ja kovaäänisiä, eikä heidän 
läsnäoloaan ole voinut olla huomaamatta. Ryhmässä on tasok-
kaita peli-ihmisiä, tulostaso vaihtelee 75- 110 lyönnin välillä. 
Vuosien aikana on saatu myös yksi holari väylällä 17, tekijänä 
Isoniemen Hannu. Itse olin samassa ryhmässä ja meteliä riit-
ti! Clubilla olikin sitten hauskaa keskustelua ja shamppanjaa 
nautittiin. Nyt olen itse jäänyt eläkkeelle ja peliryhmät ovat 
pienentyneet, mutta pelejä jatketaan. Luonnonläheisyys on 
Virvikin vahvuuksia vaikka kenttä on joskus kärsinyt kuivuu-
desta ja griinit hitaudesta. Viime vuonna he muistivat minua 
hienolla VePe-Cup pokaalilla ja XO- konjakilla. 

Mukavana muistona on myös tennisporukkamme, 
Kaivopuiston tennis ry:n, jo  kahdeksankymmentäluvulta 
alkaneet tennispelit. Sitten 2000 luvulla Kekkosen Osmo 
ehdotti, että voitaisiin pelata myös golfkilpailut, kun olemme 
niin kilpailuhenkisiä. Näin on sitten tapahtunutkin. Kilpailun 
voittaja on saanut sitten järjestettäväkseen aina seuraavan vuo-
den tapahtuman. Pelejä on pelattu myös muillakin kentillä 
ja tapahtumia on ollut 15 vuotena. Hyviä tuloksia ja tiukkaa 
pisteidenlaskua pelien jälkeen sekä mukavaa yhdessäoloa!

V E S A  P E LT O L A
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Kaksi herrasmiestä R I S T O  A N T T O N E N

Vuosi oli varmaan 1982 tai 1983, kun olin Norpen Porvoon 
johtaja ja luokseni tuli kaksi minulle ennestään tuntematonta 
herrasmiestä klubitakeissaan: Olov Hixén ja Pehr Eric Sjöstedt. 
He esittelivät Virvikiin rakennettavan golfkentän suunnitel-
mia ja kertoivat kiertävänsä kysymässä isompia paikallisia 
yrityksiä sponsoreiksi. Tavoite oli saada vähintään yhdeksän 
väyläsponsoria ja hinta yhdelle yritykselle oli muistaakseni 
kymmenentuhatta markkaa. 

Urheilun tukeminen ei ollut ongelmatonta, silloinkaan. 
Norpe kuului siihen aikaan Hollming-konserniin, joka oli 
tiukasti vuorineuvos Reino Salon komennuksessa. Norpen 
täyttäessä pyöreitä vuosia, rakensimme liikoja kyselemättä 
henkilökunnalle syntymäpäivälahjaksi tenniskentän, kun 
tehdashallien välissä oli sen verran sopivasti tyhjää asfalttia. 
Se ei ollut Reinon mieleen, tuli varsin selväksi seuraavan hal-
lituksen kokouksen tehdaskierroksella. Tontti on tuotannon 
laajentamista varten, kuului.

Siinä vaiheessa oma kokemukseni 
eri urheilulajeista oli laaja, mutta golfista 
suppea. Ennen Porvooseen muuttamista, 
silloinen työkaverini Seppälän Ripa vei 
meitä muutaman uhmakkaan pelimie-
hen rangelle itsemme nolaamaan. Ripan 
golfura oli alkanut mailapoikana, sellaisia 
ennen oli, Talissa.

Virvik-pioneerien käynti varmaan 
sitten innosti niin, että Norpen kai-
ken kokeneen vientipäällikkö Leo Liljan 
kanssa osallistuimme 1983 historian 
ensimmäiseen Business Golf Openiin 
Luukissa. Leksa oli tutustunut lajiin as-
la-stipendiaattina jenkeissä monta vuo-
sikymmentä aiemmin. Ei meistä kumpi-
kaan pelata osannut, eikä siellä onneksi 
green cardeja kyselty, mutta hieno kassi 
siitä muistoksi jäi.

Sen jälkeen golfmailat saivat puoles-
tani olla rauhassa monta vuotta. Green 
cardin sain suoritettua, ja silloin piti to-
della pelata tietyn tuloksen alle monta 
väylää, Juha Juvoselle Virvikissä kesällä 
1991. Olin syksyllä menossa juokse-
maan Ateenan maratonin ja halusin 
yhdistää golfin peluun samaan reissuun. 
Samana syksynä vaihdoin työpaikkaa ja 
sain Norpen työkavereilta, näköispatsaan 
lisäksi, nahkaisen golfbägin mailoineen 
läksiäislahjaksi. Mailat ovat vaihtuneet 
muutaman kerran, mutta sama bägi on 
yhä käytössä.

Mukavalta tuntui, kun monta kertaa sen jälkeen, Virvikissä 
käydessäni, kartanon terassilta kajahti Pehr Eric Sjöstedtin 
kuuluva kannustushuuto: ”Anttonen, du var den första, som 
lovade sponsorpengar!”

Monta vuotta silloisen kuutosväylän pelaaminen tuntui 
erityiseltä. Sen jälkeen kenttä on vuosi vuodelta parantunut 
ja 250 kentän 40 eri maassa jälkeenkin Virvikin vaihteleval-
le ja joutuisalle metsäkentälle on aina miellyttävä palata, iän 
mukana yhä miellyttävämpi.

Risto ja Leena Anttonen Virvikin terassilla
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Tapahtumia ja muistikuvia vuosien 
varrelta….
Alkuajat kentän rakennusvaiheessa olivat Virvikissä taloudel-
lisesti todella tiukkoja ja haasteellisia. Tarvittavien lainojen 
vakuuksiksi ei ollut tarvittavaa omaisuutta eikä mitään muu-
takaan. Hallituksen jäsenten omat, hyvät kontaktit rahoituk-
sen saamiseksi olivat silloin ensiarvoisen tärkeitä. Vähitellen 
hankkeeseen saatiin onneksi mukaan jo useampiakin spon-
soreitakin. Haasteita riitti mutta alkuun ja päästiin ja kenttä-
hanke saatiin etenemään. 

Kenttähän rakennettiin kolmessa vaiheessa. Ensin saatiin 
valmiiksi harjoituskentäksi kolme väylää. Seuraavassa vaihees-
sa saatiin valmiiksi 9-reikää, ja lopulta sitten kaikki 18-reikää 
nykymuodossaan. Kentän ruohosta ja sen laadusta keskus-
teltiin alkuaikoina paljonkin ja opeteltavaa riitti niin oikean 
ruohon valinnassakin. 

Alkuajoista alkaen ehdin vuosien varrella toimia Virvikissä 
monissa eri tehtävissä, niin seuran hallituksessa kuin eri toimi-
kunnissakin. Hallituksessa olin mukana 1987 – 2000 ja siinä 
rinnalla aluksi ensin viisi vuotta Nuorisotoimikunnan puheen-
johtajana ja sen jälkeen vielä koulutus- ja kilpailutoimikun-
nissa. Antoisimpana pidin Nuorisotoimikunta-aikaani, sillä 
nuorison kanssa toimiminen on aina ollut minulle mieluisaa. 

Seuran järjestämiin koulutuksiin osallistui aina innokas 
ja runsaslukuinen joukko aloittelevia golffareita. Alkuaikojen 
tunnetuimpana kouluttajana meillä oli sponsoroituna mah-
dollisuus käyttää Harry Safoa, tuolloin Suomessa ylivoimai-
sesti tunnetuinta golf prota. Harryn vetämissä harjoituksissa 
oli jokaisessa mukana n. 20 henkeä. 

Junioreiden koulutukseen panostaminen aloitettiin vuon-
na 1995. Innokkaita junnuja riitti treeneihin, mutta niiden 
läpivieminen oli silloin alkuaikoina kovin työlästä hommaa. 
Kaikki lyödyt pallot kun oli käytävä poimimassa takaisin käsin! 

Rahoitusta lähdettiin hakemaan myös kilpailuista heti kun nii-
den järjestäminen oli mahdollista. Viikkokilpailut aloitettiin 
1990-luvun puolivälissä. Osallistumismaksu oli silloin 30 mk 
/osakilpailu. Innokkaita osallistujia niihin riitti oikein hyvin. 

Kentän ollessa vain 9-reikäinen, oli kilpailuissa yksi iso on-
gelma. Kilpailut olivat aina täynnä! Osallistujia oli aina n. 100 
ja enemmänkin mukaan tulijoita olisi ollut lähes joka kisaan. 

Kerran kesässä, n. kymmenen vuoden ajan, järjestettiin 
ns. sponsorikilpailut. Kilpailut käynnistyivät 1980-luvun 
puolivälin jälkeen silloisen kapteenin Kaj Fuhrerin aloitteesta. 
Yhden tällaisen kilpailun ”vetonaulaksi” oli kutsuttu Pirmin 
Zurbriggen, sveitsiläinen alppihiihdon olympiavoittaja ja maa-
ilmanmestari. Muihin sponsorikilpailuihin ei saatu mukaan 
yhtä valovoimaisia julkkiksia, mutta se ei kilpailujen suosiota 
kuitenkaan vähentänyt. 

Näissä kilpailuissa palkinnot saattoivat olla todella hienoja 
ja hyviä. Volvo Auto lahjoitti kerran palkinnoksi auton vii-
koksi voittajan käyttöön. Kävi sitten niin, että kilpailun voitti 
poikani Jan, jolla silloin ei vielä ollut edes ajokorttia! Isä sai 
sitten ajella hienolla palkintoautolla.

Varmasti unohtumattomin muisto Virvikistä liittyy sekin 
poikaani Janiin. Jan onnistui tekemään Virvikin historian en-
simmäisen hole-in-onen vuonna 1987 silloisen harjoituskentän 
3-väylälllä. Onnekseni sain pelata itse samassa ryhmässä. Iloa 
ja riemua tästä ”holarista” lisäsi vielä sekin, että isäni sattui 
samalla hetkellä pelaamaan viereisellä väylällä. ”Skumpat” 
jäivät kuitenkin valitettavasti nauttimatta! Eihän sitä silloin 
ollut saatavissa Virvikin valikoimissa ja niin ”skumppa” vaih-
tuikin sitten Coca Colaan

T O R B J Ö R N  ” K A S I ”  K A R L S S O N

Jan Karlsson ja palkintoauto
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R I I T TA  K A R H IKoukussa Golfiin
Olin kahdeksankymmentä luvulla innokas tenniksen pelaaja, 
ja ajatuksena, että tästä ”en luovu koskaan”! Golf alkoi nos-
taa päätään Porvoossa ja niin moni tennispelaaja siirtyi golfin 
pariin, ja niin minäkin. Vaikka vähän arvelutti sen hauskuus. 
Mutta alkusysäys kuitenkin tuli kun samaan taloon muutti 
”pappa” Sjöstedt, joka rupesi postiluukusta työntämään jäse-
nanomuskaavakkeita ja pihalla puhui ympäri.

Päätin lähteä katsomaan ja rangelle kokeilemaan. Muistan 
ajatelleeni, etten ymmärtänyt mikä tässä voi olla niin hauskaa 

kun pallo sinkoili sinne tänne eikä matoltakaan noussut mi-
hinkään. Mutta kävin muutamia kertoja vielä lyömässä kun 
sitten Eeva Stendahl, silloinen innokas peluri, pyysi kentälle 
mukaan kokeilemaan. Niin lähdin, eikä paluuta enää ollut! Se 
vei mennessään ja jatkuu vielä tähän paivään saakka. Virvikissä 
on ollut aina hyvä henki. Olen saanut paljon uusia ystäviä ja 
tuttavia ja ”paljon palkintoja”. Tätä samaa innostusta olen 
yrittänyt lastenlapsillekin tartuttaa!
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Vesiputken tarina

Sattumuksia

Moni on pelikierroksellaan varmasti huomannut väylän 14 
sivussa oikealla puolella metsästä pilkottavan vesiputken pään 
ja ihmetellyt sen tarkoitusta. Tämän verran putken tarinasta 
on tietoa…. 

Tämä syöttövesiputki vedettiin kaiketi vuonna 1999. 
Tarkoitus oli saada lisää kastelu- vettä Virvikin golfkentälle. 
Työ tehtiin pääasiassa talkoovoimin ja talkooporukassa oli 
tuolloin ainakin silloinen kenttätoimikunnan puheenjohtaja 
Heikki Simoinen, Silvo Lehtonen, Thomas Rosenlöf ja toi-
minnanjohtaja Kari Piippo. Putken sponsoroi Borealis. 

Vesi oli ns. ylivuotovettä Norriksen vedenottamolta. 
Ehtona oli, että puroa ei saa imeä tyhjäksi. Putken pituus oli 
n. 1 kilometri. Sittemmin ylivirtaus ehtyi, pumppu poistet-
tiin ja putki jäi metsään. Hyöty tästä vesiputkesta jäi loppujen 
lopuksi varsin lyhytaikaiseksi.

O S M O  K E K K O N E N

J A A K K O  T U K I A I N E N  J Ä S E N  2 3

Muutamia sattumuksia matkan varrelta….

Olimme papan eli Pehr Eric Sjöstedt kanssa jossakin kisassa 
tiiaamassa väylän 11 lavalta ylhäällä kalliolla, kun hän huo-
masi, että tuli putteri mukaan kun olisi tarvinnut raiveria. Ei 
auttanut muuta kuin lähteä vaihtamaan mailaa!

Minulle itselleni kävi samalla lavalla myöhemmin niin, 
että pallo lähti matalana ja osui rinteen reunalla olevaan hal-
kaistuun kiveen ja tuli takaisin lavalle kaksi metriä taaksepäin. 
Oli pakko tiiata uudelleen.

Yksi sattumus naapurikentällä….. Olimme Porvoon golfin 
8 väylällä ja puttasin palloni reikään. Kun menin ottamaan 
palloani, sieltä kuului ulina kun sammakko hädissään pyristeli 
käärmeen suussa. Hätistelin käärmeen ylös reiästä ja tuumasin: 
mene muualle nauttimaan aamupalasi!
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Harhanäkyjä

Rusakko Ihmettelemässä

Muistuupa mieleeni yksi peli……

Selkäkipujen takia jouduin käyttämään vahvaa kipulääkitystä. 
Ehkä juuri se sai aikaan tämänkin:
Menin lyömään avauslyöntiäni punaiselta….. Asetin palloni 
tiipaikkamerkin ja pelargoniapurkin väliin! Olihan sekin pu-
nainen! Pelaajakumppanini vain hymyilivät ja peliä jatkettiin 
hyvässä yhteisymmärryksessä.

Mieleeni muistuu seuraavanlainen jäniskevennys 
2000-luvun alkupuolelta:

Pelasimme KeilaGolf – kilpailua ja ryhmässäni oli silloisen toi-
minnanjohtajan Kari Piipon vaimo Susanna ja Arvo Vatanen. 
Saavuimme väylälle 18 ja peli oli kulkenut omalta kohdaltani 
siihen asti hyvin.

Pallo tiille ja outtiin! Toinen pallo tiille ja vasemmalle 
metsään! Kolmas pallo tiille ja jälleen vasemmalle metsään! 
Neljäs pallo tiille ja taas samaan suuntaan!

Ennen kuin ehdin sanoa mitään, lähti metsästä iso rusak-
ko jolkottelemaan ja pysähtyi keskelle väylää. Rusakko katsoi 
pitkään tiiboxiin päin ja jatkoi matkaa tien yli kaislikkoon. 
Viidennen pallon lyömiseen menikin sitten hetki aikaa, kun 
me kaikki kolme nauroimme kippurassa varmaankin viisi 
minuuttia.

Tämä muistuu mieleeni joka kerta väylää 18 pelatessa, 
varsinkin jos Arvo on samassa ryhmässä! Kolmas pallo muu-
ten löytyi metsästä ja korttiin mainio tulos 14.

pukeutuneita hotellivieraita. Tämä operaatio kesti n. 45 mi-
nuuttia ja pääsimme jatkamaan uniamme. Aamulla aamiai-
sella ihmettelin, missä seurueemme vanhemmat rouvat olivat 
olleet yöllä palohälytyksen aikaan. Molemmat kaksi vastasivat, 
ettei täällä mitään palohälytystä ole ollut. Olisivathan he nyt 
sen kuulleet! Sitten toinen heistä totesi, että siinä tapauksessa 
heidän omaisensa olisivat päässeet todella helpolla.  Heidäthän 
olisi jo valmiiksi tuhkattu! Minä puolestani uskon, ettei hän 
vielä tänä päivänäkään usko, että öinen palohälytys oli totta!

M A R I A  Y L Ä R A K K O L A

J U K K A  N U R M I N E N

Öinen palohälytys
Tämä tapahtui yhdellä Virvikin golfsenioreiden 
monista matkoista Tunisiaan…..

Kello oli eräänä yönä vähän yli kolme kun hotellin palohä-
lytys alkoi ”tuutata”. Samanaikaisesti kuului valtava pamaus! 
Raimo ja minä asuimme aivan keittiön yläpuolella. Ryntäsin 
ulos parvekkeelle katsomaan, olisiko keittiössä räjähtänyt. 
Mitään ei näkynyt! Menin huoneesta ulos hotellin käytävälle 
ja totesin, että palo-ovet olivat sulkeutuneet. Raimo heräsi 
tullessani takaisin huoneeseen ja kysyi ”vad f—n håller du 
på med”? Vastasin, että nyt vaatteet päälle ja alas hotelliau-
laan, sillä jossain palaa!. Aulassa oli jo suuri joukko kevyesti 

A S TA  N Y B E R G
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Evergreens – kertomus ryhmästä 
innokkaita pelaajia Virvik Golfissa
Virvikissä on monia peliryhmiä, jotka viikoittain pelaavat 
yhdessä. Evergreens on myös yksi tällainen. Kuuden kaptee-
nivuoden jälkeen pelailin 2000-luvun alussa lähimpien ystä-
vieni Häbän ja Knallen kanssa viikoittain. Yhdessä vaiheessa 
päätimme pyytää mukaan myös Pärren. Näin pelailimme 
nelistään monet pelit. 

Koska vaimoillamme oli myös kovat pelihalut, päätimme 
varata myös heille oman peliajan meidän jälkeemme. Olihan 
se kätevää kulkea pariskuntina pelaamaan samanaikaisesti. 
Näin ryhmä kasvoi ja tiivistyi, kun mukaan tulivat Kaija, 
Else-Maj, Gugge ja Raija. 

Melko nopeasti tuli mieleen, että olisi hauskaa saada vaih-
telua peliryhmiin. Erilaisten sattumien kautta kutsuimme lä-
heisiä ystäviä mukaan pelaamaan kanssamme. Näin joukko 
kasvoi vuonna 2005 ja mukaan tulivat Asta ja Raimo, Li ja 
Lasse, Maj-Len ja Rabbe sekä Acke ja Paula. Myöhemmin 
Raijan poismenon jälkeen mukaan tuli Leena. Yht´äkkiä mei-
tä olikin 16, siis 8 naista ja 8 miestä, eli 4 täyttä peliryhmää. 
Näin monen pelaajan saaminen samoihin aikoihin pelaa-
maan vaati ennakkovarautumista, joten päätimme, että tässä 
kokoonpanossa pelaisimme aina tiistaisin klo 10.00 -10.30. 
Ennakkoilmoittautumista ei tarvinnut, koska kynnys olla 
poissa oli korkea ja kaikki halusivat olla läsnä. Peliryhmät ar-
vottiin ennen pelin alkua.

Tässä yhteydessä täytyy mainita, että Virvik Golf on suhtautu-
nut meihin ja meidän erikoisiin pyyntöihimme erittäin hienosti
Kiitos Virvik Golf!

Näin syntyi nimi VIRVIK EVERGREENS….. Matkoillani 
Helsingin liepeillä kävin sattumalta eräässä outlet- myymälässä, 
jossa poistomyynnissä oli erivärisiä lippalakkeja, joiden otsassa 
oli kirjoitus GREENS ja niiden hinta oli vain 1€/kpl. Ostin 
niitä melkoisen määrän, kun ajattelin, että jollain kangasvä-
rillä maalaamalla sanan EVER saisimme ryhmämme nimeksi 
EVERGREENS eli ikivihreät. Tämä hyväksyttiin yksimielisesti 
kuvaamaan meitä ryhmänä. Olihan joukossa jo muutama yli 
60-vuotias ja koimme itsemme vielä virkeiksi ja elinvoimaisik-
si. Nyt ryhmässä on jo kuusi yli 80-vuotiasta ja tänä vuonna 
tulee vielä yksi lisää. Loputkin ovat reilusti yli 70-vuotiaita.

Evergreens yhteiskuvassa: Vas. Häbä, Leena, Paula, Lasse, 
Acke, Pärre, Raimo, Gugge, Aki, Kaija, Knalle, Else-Maj, 
Asta, Maj-Len. Edessä: Rabbe. Kameran takana Li.
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Evergreens - ryhmä on hyvin aktiivinen. Moni meistä on 
toiminut eri aikoina Virvikin hallituksessa, toimikunnissa, 
kouluttajana ja muissakin tehtävissä. Olemme osallistuneet 
talkoisiin aina kuntomme mukaan sekä eri kilpailuihin ja 
mestaruuskilpailuihin. Kahdella jäsenellä on kummallakin yli 
kymmenen Virvik Golfin virallista mestaruutta ja muillakin 
niitä on monia. 

Keskenämme olemme pelanneet omat mestaruuskilpai-
lumme täysin tasoituksin jo viisitoista kertaa vuodesta 2006 
alkaen. Palkintona ei ole mitali vaan mestaruustekstillä va-
rustettu Evergreens - pelihattu. Tällä tavalla on ”kruunattu” 
yhdeksän mestaria, viisi miestä ja neljä naista. Heistä jotkut 
ovat voittaneet useampia hattuja. Kilpailujen päätyttyä on 
aina vietetty jonkun meistä luona yhdessä palkintojenjako-
juhla, jossa myös viini virtaa ja laulu raikaa! Lisäksi kaikkina 
näinä vuosina olemme juhlineet yhdessä syntymäpäiviä sekä 
kaikenlaisia kesäjuhlia. Tämä on ollut myös yhtenä syynä 
siihen, ettei ryhmämme kokoa ole voinut lisätä. Ei tilat riitä 
hauskanpitoon! Eikä poistumaa ole! 

Talvet ovat olleet hiljaiselon aikaa. Osa on ollut ulkomailla 
pelailemassa. Suurin osa on kuitenkin ollut kotimaisemissa ja 
on tavattu sattumanvaraisesti lenkillä, kuntosalilla, hiihtoladul-
la tai vaikkapa uimahallilla. Muutama vuosi sitten päätimme 
kokoontua lounaskokouksiin joka toinen viikko eri ravinto-
loissa. Näin saimme mahdollisuuden tavata myös pelikau-
den jälkeen hyvän ruoan äärellä ilman erikseen järjestettäviä 
kutsuja ja vaivannäköä. Mahduimme kaikki hyvin mukaan 
ja kustannukset jakautuivat tasan. Näistä lounastapaamisista 
saatoimme jatkaa mm. syntymäpäiville ilman suurempia jär-
jestelyitä. Tämän päivän koronapandemia on lopettanut tämän 
hauskanpidon. Niin kuin monen muunkin!

Vielä emme ole hylänneet mailojamme! Huolehdimme 
kunnostamme ja odotamme innolla kevään tuloa ja viheri-
öiden aukeamista Virvik Golfissa. Ja tietenkin yhteisiä pelejä 
ja tapaamisia!

Evergreens-lippikset: Vas. Ensimmäinen jäsenlippis (vih-
reä, sininen tai punainen), uudempi jäsenlippis, ensim-
mäisiä mestaruuslippiksiä (vihreä, sininen tai punainen) 
ja uusin mestaruuslippis (aina keltainen)

Eräs talvinen lounastapaaminen

A K I  H O P E A
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Metsänpeikon tarina

Kettu pelikaverina

Noin 15 vuotta sitten olin eräänä lauantaina pelaamassa äiti-
ni Kikka Nenosen kanssa ja tulimme Metsänpeikolle. Äitini, 
joka silloin oli melkein 80-vuotias, totesi, että tämä on nykyi-
sin vaikea väylä hänelle, koska lyöntivoima ei oikein riittänyt 
saada palloa kummulle tai siitä yli. Pelasimme väylän (aika 
huonosti molemmat) ja äiti kysyi, kuinka hänen tulisi pelata 
väylä huomenna, koska silloin oli naisten Timanttiset-kilpailu, 
jonka hän monesti oli voittanut ja halusi edelleen pelata, kos-
ka näin hän myös tapasi pelitovereitaan. Sanoin hänelle: lyö 
rautaysillä pallo montun pohjalle ja sieltä edelleen rautaysillä 
greenille, sitten puttaat kerran tai kaksi. Siihen äiti sanoi, että 
hyvä, hän tekee niin.

Soitin sitten sunnuntai-iltana äidilleni kysyäkseni, mi-
ten peli oli mennyt, ja hän sanoi, että oli ollut ihan muka-
vaa. Kysyin sitten häneltä, entä Metsänpeikko? Hän vastasi: 
se meni hyvin, tein kuten sanoit ja tein siinä bogin. Kysyin, 
entä pelitoverisi? Hän vastasi ja kuulin hänen äänessään pie-
nenlaista tyydytystä: Asta teki seitsemän ja Anneli kahdeksan!

Nykyisin itse ollessani joskus jommallakummalla puolella 
metsää, olen silloin tällöin ajatellut, että pitäisi ehkä joskus pe-
lata se väylä kuten neuvoin äitiä tekemään. Ehkä jo ensi kesänä?

J Y R K I  N E N O N E N

Noin neljä vuotta sitten tapahtui Virvikissä 
kentällä seuraavaa….

Pelasimme yhdessä Raimon kanssa ja tulimme väylän 11 
tee-paikalle. Näimme ketun istumassa ojan reunalla. Raimo 
löi avauslyöntinsä ja kettu juoksi nuuskimaan hänen palloaan. 
Sitten oli minun avauslyöntini vuoro. Pelasin punaisella pal-
lolla. Kettu juoksi palloni luokse, otti sen suuhunsa ja juoksi 
metsään! Se alkoi kaivaa kuoppaa erään männyn juurelle ja 
yritti piilottaa pallon. Kun pallo oli piilotettu, siirtyi kettu 
syrjään seuraamaan, mitä me tekisimme seuraavaksi. Raimo 
tarttui mailaan ja vieritteli pallon piilostaan. Kettu jäi metsään 
ja me jatkoimme peliämme!

A S TA  N Y B E R G
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J Y R K I  N E N O N E N
35. Pohjoismaiset Rotarygolf-Metaruuskilpailut 
Virvik Golfissa 20 -22. heinäkuuta 2005
Muistikuvien ja muutamien faktatietojen 
yhdistetty, vapaa kuvaus Porvoon Rotaryklubin ja 
virvikiläisten suurponnistuksesta.
Porvoon Rotaryklubille tuli kysely vuoden 2005 alkupuolella 
mahdollisuudesta järjestää Pohjoismaiset Mestaruuskilpailut 
Porvoossa. Pärre Lönnqvist otti siitä kopin ja sai klubin sekä 
meidät muut virvikiläiset jäsenet innostumaan asiasta.

Mahdollisia järjestelyyn sopivia kenttiä oli lähistöllä 
useampia, mutta koska meitä oli klubissa useampia virvikiläi-
siä ja tunsimme sen hyvin, päätimme kysellä ensin Virvikistä, 
olisiko siellä mahdollisuus ja vapaata tilaa järjestää kolmepäi-
väiset kilpailut. Seuran silloinen puheenjohtaja Olavi Kailari 
näytti meille vihreätä valoa, ja niin ryhdyimme keräämään 
vapaaehtoisia järjestelytoimikuntaan. Järjestelytoimikunnan 
puheenjohtajan tehtävä lankesi automaattisesti Pärrelle, mi-
nulle lankesi entisenä kapteenina kilpailun johtajan tehtävät. 
Lasse Lindqvist suunnitteli ja järjesteli seuralaisille suunnattuja 
päiväretkiä Virvikiin, Porvooseen, sen vanhaan kaupunkiin ja 
Pellingin saaristoon sekä auttoi toimistossa. Kilpailun ylituo-
mariksi kutsuttiin Sipoosta Rainer Helling.

Kilpailijoita oli Ruotsista, Norjasta, Virosta ja Suomesta, 
yhteensä 70, ja seuralaisia, jotka eivät pelanneet, oli 10. 
Kilpailijat majoitettiin Hotelli Haikon Kartano & Spa:han, jos-
sa pidettiin kilpailun avajaiset ja päättäjäiset. Vaihtoehtoiset ma-
joitukset järjestettiin Hotelli Seurahovissa tai Hotelli Sparressa.

Mestaruuskilpailujen ohjelma: 20. heinäkuuta oli kaikille 
avoin parikilpailu, jonka voittivat tulevat virvikiläiset Sinikka 
ja Lasse Kajander. Sinikka voitti myös seuralaisten B - luokan. 
21 - 22. heinäkuuta pelattiin 36 - reikäinen mestaruuskilpai-
lu sarjoissa: Rotaryt A: hcp 0-18.0 lyöntipeli. Rotaryt B: hcp 
18.1 - 36.0 pistebogi. Seuralaiset A: hcp 0 -18.0 pistebogi. 
Seuralaiset B: hcp 18.1 - 36.0 pistebogi. Virvikiläisiä ei kilpai-
luissa ollut mukana, sillä kaikki potentiaaliset pelaajat olivat 
kiinni järjestelytehtävissä. Pohjoismaiden Rotary Golf - mes-
taruuden voitti Ari Tuomi, Hervanta RK Tampere.

Kaiken kaikkiaan meitä oli useita kymmeniä ennakkoon 
tekemässä valmistelutyötä ja kilpailupäivinä toimistossa, ja 
ohjaamassa ja vastaanottamassa kilpailijoita. Kaikki olivat 
puettuina Pärren hankkimiin Porvoon Rotaryklubin logolla 
varustettuihin, kirkkaan punaisiin paitoihin. Siten kilpailijat 
heti tiesivät, keneltä voi saada vastauksia kysymyksiinsä.

A K I  H O P E A

Kilpailun voittaja Ari Tuomi vastaanottaa komean 
kiertopalkinnon Pehr ”Pärre” Lönnqvistiltä

Punaisiin toimitsijapaitoihin sonnustautuneet Raija ja 
Lasse valmiina. vastaanottamaan kilpailijat

Kenttähenkilökunta oli virittänyt kentän hienoon kuntoon ja 
kilpailijoiden apuna kaikkina päivinä toimivat iloiset lähettäjät 
ja väylillä 6-7 useat forecaddiet.
Sponsoreita oli 38, ja heidän mainoksil-
laan ja mestaruuskilpailun ohjeilla täytet-
tiin Pärren hankkimat mustat, kilpailu-
logolla varustetut kestävät laukut, jotka 
jaettiin kaikille kilpailijoille, Nämä laukut 
ovat kestävyytensä ansiosta monella käy-
tössä vielä tänäkin päivänä. 
Rotarygolf johtokunnan ja pelaajien kommentteja: 

- Parhaiten koskaan järjestetyt kilpailut. 
- Loistavasti järjestetyt avajais- ja päättäjäistilaisuudet 

Haikon Kartanon hienoissa tiloissa. 
- Kenttä oli kaunis ja hienossa kunnossa. 
- Viheriöt olisivat voineet olla nopeammat. 
- Erityistä kiitosta saivat forecaddiet ja avustajat taukotuvalla. 
- Punaisiin paitoihin pukeutuneet korttien jakajat, lähet-

täjät ja avustajat oli helppo tunnistaa. Näin vastaukset 
kysymyksiin sai helposti. 

- Kaikkien avoin ja iloinen käytös. 
- Ruoka ravintolassa oli hyvää ja henkilökunta iloista ja 

ystävällistä. 
- Hanavettä kaivattiin taukotuvalla.

Näillä kokemuksilla tiedän, että onnistuimme hyvin. Siis kiitos 
kaikille teille, jotka olitte mukana tekemässä tätä Virvik Golfin 
henkeä. Valitettavasti en muista kaikkia teitä mukana olleita, 
mutta muistatte varmaan itse tämän tapahtuman. Olkaa yl-
peitä siitä, mitä silloin 2005 saitte aikaan!
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Pyyhehankinta
Benita Johansson joutui saunaan mennessään useitakin ker-
toja alastomien miesten yllättämäksi klubihuoneessa. Monet, 
etenkin vieraspelaajat, riisuuntuivat miesten pukuhuoneen 
sijasta klubihuoneessa. 

Nähtyään näitä ”peffapellejä” riittävän monta kertaa, päätti 
hän, että asialle on tehtävä jotakin. Taas kerran yksi herra seisoi 
alastomana klubihuoneessa ja ihmetteli mistä pyyhkeet löyty-
vät. Benita valaisi häntä kertomalla, että sellaisia voi vuokrata 
yhdellä (1) eurolla caddiemasterilta. Pitäisi vaan mennä ensin 
kahvila-ravintolarakennukseen pihan toiselle puolelle. Hänen 
pitäisi siis pukeutua uudelleen ja mennä vuokraamaan pyyhe. 

Tämän tapahtuman jälkeen Benita meni Esko Hällforsin 
luo. Esko sattui sinä päivänä toimimaan caddiemasteri-
na. Hänellekin valkeni nyt, että näin ei voi enää jatkua. 
Klubihuoneessa täytyy olla pyyhkeitä sekä naisten että mies-
ten saunojen edessä. 

Tuumasta toimeen! Benita alkoi pohtia mahdollisuuksia ja 
perusti pienen työryhmän. Näin hän kertoo hankkeen etene-
misestä: ”Ray ja minä otimme yhteyttä Oy ViG Huolto-Service 
Ab:n Esko Hällforsiin ja esittelimme hänelle hankkeemme. 
Esko keskusteli asiasta Timo Rintalan kanssa. He eivät ihan 

heti oikein osanneet sanoa, oliko tämä idea heidän mieles-
tään hyvä vai huono. Mutta kun lupasimme, että hankimme 
30 pyyhettä, jotka lahjoitamme huoltoyhtiölle, järjestämme 
kilpailun ja hankimme palkinnot, saimme ”vihreää valoa” 
jatkaa hankettamme. 

Toivomuksemme oli, että Oy ViG Huolto-Service Ab 
huolehtii pyyhkeiden pesusta ja viikkaamisesta sekä asetta-
misesta esille erikseen omille hyllyilleen naisille ja miehille. 
Ja, että pyyhkeiden käyttö on maksutonta. 

Saimme luvan järjestää kilpailu niin aikaisin kuin mah-
dollista (toukokuun puolivälissä oli yksi lauantai vapaana), 
ettei se häiritsisi varsinaista kilpailutoimintaa. Ja aluksi teki-
kin tiukkaa saada kilpailuun riittävästi osallistujia, jotta siitä 
ylipäätänsä tulisi kunnon kilpailu. 

Joukossa oli myös muutamia, jotka ihmettelivät, miksi 
tämä kilpailu ylipäätänsä järjestetään. Olivathan sponsorit jo 
lahjoittaneet pyyhkeitä pelaajien käyttöön. Meidän ideamme 
kuitenkin oli, että Oy ViG Huolto-Service Ab voisi näiden 
pyyhkeiden avulla ansaita hieman lisärahaa ilman, että heidän 
enää tarvitsisi periä niistä vuokraa.”

B E N I TA  J A  R AY  J O H A N S S O N



V I R V I K  G O L F  4 0 V 37

Hyvät kilpailijat ja sponsorit!

Benita Johanssonin kiitospuhe Pyyhekisan palkintojenjakotilaisuudessa
Pyyhe Open Scramble 18.5.2019

Hyvät kilpailijat ja sponsorit! Kiitos osallistumisestanne kampanjaan ”Pyyhkeet Virvik Golfille”. Tapahtuman 
taustalla ovat kaikki ne ”Huru-Ukot”, jotka pyörivät klubihuoneessa vieraspelaajien keskuudessa kilpailujen 
jälkeen ja saunasta tullessaan ovat järkyttyneitä kuullessaan, että pyyhkeitä saa vuokrata caddiemasterilta 1 

euron hintaan pihan toiselta puolelta.

Tavoitteenamme oli hankkia vähintään 30 uutta pyyhettä, jotka sijoitettaisiin kaappeihin sekä naisten että 
miesten saunojen pukuhuoneisiin ja kiitos Teidän me onnistuimme yli odotusten. Saimme kasaan 50 pyyhettä 

ja niiden käyttö on golfpelaajille nyt ilmaista!!

Kampanja on toteutettu yhteistyönä Huoltoyhtiön ja Virvik Golfin työryhmän kanssa. Työryhmästä jäsenistä 
kolmeneljännestä on paikalla.

Bästa tävlare och sponsorer! 
Tack för att ni har medverkat i kampanjen ”Handdukar till Virvik Golf”. Orsaken till det här är alla dessa i 
synnerhet vilsna ”gubbrumpor” som yrar omkring i klubbrummet efter tävlingar med många gästspelare. Och 

som chockerade får veta att handdukar kan hyras för 1 € av caddiemaster tvärs över gården.

Syftet var att anskaffa minst 30 nya handdukar, som placeras i Och vi lyckades över våra förväntningar. Det 
finns nu 50 handdukar och golfspelare får använda dem gratis!!

Kampanjen har utförts av Servicebolaget tillsammans med en arbetsgrupp varav trefjärdedelar är på plats.
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Mauritzberg 2016
En malta olla kertomatta siitä 
hienosta hetkestä, jolloin pääsin 
”lyömään laudalta” itsensä 
Dannyn! 

Meillä oli ollut hieno golfmatka 
Mauritzbergiin, jossa Liisa Lipsanen 
oli ottanut meidät erittäin lämpimästi 
vastaan. Hän oli vastassa meitä saapues-
samme ja koko oleskelumme ajan hän 
piti huolta, että meillä oli kaikki hyvin. 
Viimeisenä matkailta- namme hän tuli 
linnan ulkoalueelle hyvästelemään mei-
dät. Silloin sai Johansson idean kiittää 
häntä laululla! Otin tuolin ja pyysin 
Liisaa istuutumaan. Laskeuduin pol-
villeni ja lauloin hänelle laulun ”Ljuva 
flicka”.  Yllätyin täysin, miten hän tähän 
reagoi. Hänen silmänsä täyttyivät kyyne-
listä ja hän kertoi, että se oli ensimmäi-
nen kerta kun kukaan oli tämän laulun 
hänelle laulanut. Tuntui todella hyvältä 
saada kiittää ja yllättää hänet tällä posi-
tiivisella tavalla.

Kaikki varmasti muistavat, että 
Liisa Lipsanen osti Mauritzbergin lin-
nan myytyään yhdessä veljensä Hannu 
Seppälän kanssa omistamansa yrityk-
sen Seppälä Oy:n Stockmannille 1988. 
Nykyisin Mauritzbergin linnaa johtaa 
hänen poikansa.

R AY  J O H A N S S O N
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Kaksi juhlavuotta – kaksi pandemiaa
Virvik Golf ry:n kahden aiemman juhlavuoden viettoon on 
eksynyt mukaan kaksi kutsumatonta ja täysin ei toivottua 
vierasta. Juhlavuosien 2006 ja 2021 viettoa ovat varjostaneet 
kaksi pandemiaa, jotka omalta osaltaan ovat monin tavoin 
jättäneet jälkensä myös golfin pelaamiseen ja tapahtumien 
järjestämiseen. 

Vuonna 2006 seuran 25v- juhlavuotta vietettiin 
Lintuinfluenssan varjossa. Golfliitto ohjeisti kenttiä ja pelaa-
jia 10.3.2006 seuraavasti: 

”Lintuinfluenssan (H5N1) lähestyessä Suomea on kentiltä 
tullut useita kyselyjä siitä, miten pitäisi toimia. Golfin pelaa-
miseen ja kentänhoitoon sovellettavissa olevia ohjeita löytyy 
Maa- ja metsätalousministeriön kotisivuilta: www. mmm.
fi.” Vastauksia näiltä sivuilta löytyi mm. seuraavan kaltaisiin 
kysymyksiin: 
Mitä teen, jos jokin esine (esim. golfpallo) on pudonnut 
linnun jätökseen? 
Miten tulee toimia, jos on käsitellyt luonnonlintujen ulos-
teita tai sulkia? 
Miten tulee toimia, jos kuistilla/puutarhakalusteissa tms. 
on lintujen jätöksiä? 
Voiko lintuinfluenssa tarttua ihmiseen? 
Voivatko ihmiset Euroopassa saada lintuinfluenssatartunnan?

Kahteen viimeiseen kysymykseen annettiin seuraava vas-
taus: ”Kaikkia Euroopan kansalaisia kehotetaan noudattamaan 
tavanomaista hyvää henkilökohtaista hygieniaa riippumatta sii-
tä, kuuluvatko he riskiryhmään vai eivät, oleskellessaan maissa, 
joissa lintuinfluenssaa on todettu tai epäillään. Lintujen kos-
kettelun jälkeen on tärkeää pestä kädet vedellä ja saippualla.” 

Kuulostaako tutulta? Virvikin Golf ry:n 40v- juhlavuotta 
tänä vuonna vietetään nyt jo toista vuotta ympäri maailmaa 
riehuneen COVID-19-pandemian, eli tutummin korona-
pandemian varjostamana. Keväällä 2020 Suomen saavutta-
nut pandemia aiheutti monia rajoituksia ja muutoksia myös 
golfin pelaamiselle. Onneksemme kuitenkin paljon vähem-
män kuin monelle muulle lajille, ja pelaaminen saattoi jatkua. 
Toivottavasti ongelmilta säästytään myös tänä kesänä. Ainakin 
juuri nyt näyttää hyvältä! Kaikki koronapandemiaan liittyvät 
ohjeistukset on kuitenkin syytä tarkoin ottaa huomioon myös 
tällä juhlakaudella ja meidän jokaisen toimia vastuullisesti nii-
den mukaisesti. Golfliiton ohjeistuksia, kuin myös Virvikin 
omien kotisivujen ohjeistuksia, päivitetään kauden aikana aina 
tarvittaessa. Pidetään siis toisistamme, kentästämme ja pelaa-
misestamme hyvää huolta! Ja pestään edelleenkin käsiämme!

PÄ I V I  A I T K O S K I - C ATA N I


	Saatteeksi….
	Puheenjohtajan tervehdys….
	Kenttä-, kilpailu- ja tasoitustoimikunnat yhdistivät tehtävänsä
	Miditoimikunta
	Nuorisotoimikunta
	Nais-ja klubitoimikunta
	Markkinointitoimikunta
	Senioritoiminta 2000 - luvulla
	Oy VIG Huolto - Service AB
kenttäyhtiön syntytarina
	Taistelu golfkentästä
	Puheenjohtajan palstat
	Erään golffarin muistoja Virvikistä vuosikymmenien takaa
	Virvik Golf ja sukuni
	Vieraatkin kehuvat Virvikiä
	Hyviä muistoja
	Kaksi herrasmiestä
	Tapahtumia ja muistikuvia vuosien varrelta….
	Koukussa Golfiin
	Vesiputken tarina
	Sattumuksia
	Harhanäkyjä
	Rusakko Ihmettelemässä
	Öinen palohälytys
	Evergreens – kertomus ryhmästä innokkaita pelaajia Virvik Golfissa
	Metsänpeikon tarina
	Kettu pelikaverina
	35. Pohjoismaiset Rotarygolf-Metaruuskilpailut Virvik Golfissa 20 -22. heinäkuuta 2005
	Pyyhehankinta
	Mauritzberg 2016
	Kaksi juhlavuotta – kaksi pandemiaa

